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Notering

DELGIVNING AV UTREDNINGSPROTOKOLL
I detta protokoll redovisas de utredningsuppgifter som bedömts relevanta för ärendet.

SLASK
Det utredningsmaterial som inte ansetts relevant har sparats i ärendet i den sk "slasken".
Slasken finns att tillgå via Grova Brott Utredningssektionen i Skaraborg.

NEDLAGDA MISSTANKAR
Initialt misstänktes Magnusson för Rattfylleri under påverkan av droger samt ringa 
narkotikabrott eget bruk. Dessa misstankar är nedlagda efter att analys från RMV visade att 
Magnusson inte var påverkad av narkotiskt preparat.
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Huvudanmälan
5000-K1175411-20

Anmälningsuppgifter

Anmälningsdatum: 2020-09-25 16:30 Enhet: 5504UT, Utredningssektion 1 PO Fyrbodal

Anmälningssätt: Polisanställd i tjänst Anmälningsansvarig:  Dereke, Tor

Brott/Händelse

Brott/Benämning: Grov misshandel

Variant: Grov misshandel

Brottsform: Försök till

Rubricering: Försök till grov misshandel

Torpet, Håboda 1, Bengtsfors

Fr.o.m Fredag 2020-09-25 14:00 t.o.m Fredag 2020-09-25 14:10 

Misstänkta personer:

Magnusson, Knut Arne

Medverkansform: Gärningsman

Övriga aktörer:

Sadiku, Amir Målsägande

Carlberg, Jonas Vittne

Brott/Händelse

Brott/Benämning: Misshandel

Variant: Misshandel

Brottsform: Fullbordat

Rubricering: Misshandel

Torpet, Håboda 1, Bengtsfors

Fr.o.m Fredag 2020-09-25 14:00 t.o.m Fredag 2020-09-25 14:10 

Misstänkta personer:

Magnusson, Knut Arne

Medverkansform: Gärningsman

Övriga aktörer:

Sadiku, Amir Målsägande
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Brott/Händelse

Brott/Benämning: Rattfylleri

Variant: Narkotika

Brottsform: Fullbordat

Rubricering: Rattfylleri

Torpet, Håboda 1, Bengtsfors

Fr.o.m Fredag 2020-09-25 14:00 t.o.m Fredag 2020-09-25 14:10 

Misstänkta personer:

Magnusson, Knut Arne

Medverkansform: Gärningsman

Övriga aktörer:

Carlberg, Jonas Vittne

Brott/Händelse

Brott/Benämning: Ringa narkotikabrott

Variant: Brukar (6 p)

Brottsform: Fullbordat

Rubricering: Ringa narkotikabrott

Torpet, Håboda 1, Bengtsfors

Fr.o.m Fredag 2020-09-25 14:00 t.o.m Fredag 2020-09-25 14:10 

Misstänkta personer:

Magnusson, Knut Arne

Medverkansform: Gärningsman

Övriga aktörer:

Fritext

HÄNDELSE

I samband med att misstänkt kontrolleras i fordonet LBT752 av polis kör misstänkt över polismans fot

med sitt fordon. Vidare försöker misstänkt köra på polisman ute på vägen men missar då polisman

hinner slänga sig åt sidan. Misstänkt grips och visar tydliga tecken på narkotikapåverkan.

BROTT

Försök till grov misshandel genom att med ett fordon ha försökt köra på målsägande och tillfoga denne
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svår kroppsskada samt att gärningen var livsfarlig. 

Misshandel genom att med uppsåt ha backat över målsägandes fot så att smärta uppstått. 

Drograttfylleri genom att ha framfört fordonet under påverkan av narkotika. 

Narkotikabrott-eget bruk genom att olovligen vara påverkad av narkotika. 

SKADOR

Målsägande känner smärta i foten. 

ÖVRIGT

Förhör

PM

Beslag mobiltelefoner

Fordon

Registreringsnummer: LBT752

Chassinummer/Ramnummer/Tillverkningsnummer: TMAEH811ABJ038842

Fordonsslag: Personbil

Fabrikat/modell: Kia venga 1,4 ex

Färg: Silver

Nationalitet: Sverige

Fordonsår: 2010
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Fordonsuppgift
LBT752

Signerad av

Signerad datum

Enhet

Polisregion Väst, Utredningssektion 1 PO Fyrbodal
Diarienr

5000-K1175411-20

Fordonsuppgifter
Registreringsnummer

LBT752
Chassinummer/Ramnummer/Tillverkningsnummer

TMAEH811ABJ038842
Fordonsår

2010
Fordonsslag

Personbil
Fabrikat/modell

Kia venga 1,4 ex
Färg

Silver
Nationalitet

Sverige
Försäkringsbolag

Lfälvs
Datum hämtat från Vägtrafikregistret

2020-09-25 18:41
Personlig skylt

Personer kopplade till fordonet
Namn Koppling till fordon Roll

Magnusson, Knut Arne Ägare Misstänkt

Magnusson, Knut Arne Förare Misstänkt
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Ersättningsanspråk Signerat av

Signerat datum

Enhet

Polisregion Väst, Grova brott 1 PO Skaraborg
Diarienr

5000-K1175411-20
Person som yrkar ersättning Personnummer/Orgnr Roll

Sadiku, u0039425 Målsägande
Övertagare av anspråk

Brott som föranlett yrkandet Datum

Misshandel, Fullbordat 2020-11-19
Mord, Försök till 2020-11-19
Övriga Personnummer/Orgnr Roll

Sadiku, u0039425 Uppgiftslämnare
Företrädare för målsäganden

Målsägandebiträde Mikael Hansson
Talan önskas förd av åklagare

Nej
Ersättningsyrkande i kronor

Preciserat yrkande

Ersättningsanspråk preciseras i ett senare skede via målsägandebiträde.
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PM Signerad av

Signerad datum

Enhet

Polisregion Väst, Spaning 1 PO Fyrbodal
Diarienr

5000-K1175411-20
Uppgiftslämnare

Carlberg, Jonas
Datum

2020-09-25
Tid

17:01
Beslag verkställt

Nej
Material för analys

Nej

Mottaget Mottaget datum Tid

Sätt på vilket uppgift lämnats

Upprättad av

Jonas Carlberg

Uppgiften avser

Misshandel och försökt till Grov Misshandel Håboda Torpet 1 Bengtsfors
Uppgift

Undertecknad befann sig i köket på Boningshuset på adressen Håboda Torpet 1 Bengtsfors 
och hanterade beslag i samband med husrannsakan i annat ärende.

Fastigheten ligger i en slutning ned mot landsvägen och vägen upp är en lätt sluttande längre 
grusväg med gräs i mitten, ca 100-200 m lång. 

Jag såg då ut genom fönstret att det kommer en mindre bil och ser att det ser ut som en äldre 
man som kör, själv i bilen, hade på sig reflexjacka.  Jag ropade då till på radion till samtliga 
att de kommer en bil. Kollegan Amir gick då själv ut och kontrollerade vem som kom. Jag 
hörde att det lät lugnt och en liten stund gick, sen hörde jag Amir vrålar att mannen ska 
stanna bilen och att mannen drar.

Jag sprang då ut och ser hur bilen backar i fullfart ned längd grusvägen mot landsvägen, Amir 
skriker åt mannen att stanna. Amir vrålade att mannen kört över hans fot och dragits med 
bilen. Amir fortsatte springa ned efter bilen. Jag får registreringsnumret LBT752. Nere vid 
landsvägen backar bilen vänster sett från mitt synhåll. Jag hörde en kraftig smäll av att bilen 
backade in i något. Amir var nu nere vid bilen och jag hör honom vråla att mannen ska stanna 
att det är polisen, Amir står nu framför fordonet och har dragit sitt tjänstevapen. Han vrålade 
att det var polisen och att mannen ska stanna annars skjuter han. Jag ser hur bilen då bara 
gasar och kör rakt mot Amir som får kasta sig åt sidan och bilen kör i hög fart riktning 
Bengtsfors. 

Två andra kollegor har då tagit ett tjänstefordon och åkt efter bilen. 

I samma veva så kontaktar jag RLC om händelsen och begär hjälp.

Ganska snart fick jag till mig via Radio att kollegorna fått kontakt med bilen och lyckades 
stoppa den. Beslut togs då om att mannen skulle gripas för Försökt till grov misshandel och 
Misshandel.

//Carlberg
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PM
Iakttagelser vid händelsen, Håboda Torpet 1.

Signerad av

Signerad datum

Enhet

Polisregion Väst, Spaning 1 PO Fyrbodal
Diarienr

5000-K1175411-20
Uppgiftslämnare

Hammar, Fredrik
Datum

2020-09-25
Tid

19:30
Beslag verkställt

Nej
Material för analys

Nej
Inträffat på

Adress

 
Inträffat mellan

2020-09-25 14:15

Sverige

och

Platsbeskrivning

Mottaget Mottaget datum Tid

Sätt på vilket uppgift lämnats

Upprättad av

Fredrik Hammar

Uppgiften avser

Iakttagelser vid händelsen, Håboda Torpet 1.
Uppgift

Undertecknad tillsammans med ytterligare kollegor befann sig på adressen
Håboda Torpet 1 i Bengtsfors i syfte att genomföra en husrannsakan i fastigheterna på 
tomten. Vid tillfället för händelsen befann sig undertecknad på baksidan av ett garage i 
nära anslutning till boningshuset på tomten.

På radion hör jag hur en kollega säger att ett fordon är på väg upp på grusvägen till 
fastigheten, som ligger ca 200 meter upp från landsvägen. Jag och ytterligare en kollega 
går upp mot boningshuset och platsen dit fordonet kommit. En sträcka på ca 30-40 
meter. Jag ser då att kollegan Amir står och pratar med föraren till fordonet, en äldre 
man, som sitter kvar i sin bil utanför boningshuset. Läget är lugnt och jag och kollegan 
som kommit dit bedömer att vi kan gå tillbaka mot garaget och fortsätta med 
husrannsakan. 

Vi hinner knappt påbörja igen innan en hög röst hörs och vi vänder tillbaka. Jag hör då 
Amir skrika "stanna bilen" flera gånger. Jag springer på motsatt sida av boningshuset 
mot grusvägen och ser då fordonet backa i hög fart i riktning ner mot landsvägen. Amir 
springer efter bilen och skriker åt föraren att stanna. Nere vid landsvägen backar 
fordonet kraftigt åt vänster och samtidigt hörs en smäll, som att han backat in i något. 
Jag uppfattar det som att fordonet delvis backat ner i diket.

Amir har då kommit ner till vägen och har ställt sig mitt på vägen och dragit sitt 
tjänstevapen som han riktar mot fordonet. Han skriker "polis" och att han ska "stanna 



bilen" flera gånger. Jag uppfattar att det går några sekunder i det läget där föraren 
försöker få grepp med bilen och gasar upp. Amir rör sig något åt den vänstra delen av 
vägen, men står fortfarande framför bilen. Fordonet får grepp och föraren kör rakt fram, 
mot Amir, som får hoppa undan för att inte bli påkörd. Undertecknad är vid tillfället på 
väg ner mot landsvägen, men ca 50 meter ovanför.

Direkt efter händelsen är Amir mycket upprörd och säger bla att "han körde över foten". 

………………
I tjänsten
Krinsp Hammar

Iakttagelser vid händelsen, Håboda Torpet 1., PM, 2020-09-25 19:30   diarienr: 5000-K1175411-20
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PM
Tydligt att det var poliser på platsen

Signerad av

Signerad datum

Enhet

Polisregion Väst, Utredningsjour 1 PO Fyrbodal
Diarienr

5000-K1175411-20
Uppgiftslämnare

Carlberg, Jonas
Datum

2020-09-26
Tid

09:34
Beslag verkställt

Nej
Material för analys

Nej

Mottaget Mottaget datum Tid

Sätt på vilket uppgift lämnats

Upprättad av

Jonas Carlberg

Uppgiften avser

Tydligt att polisen befann sig på platsen.
Uppgift

Under förmiddagen och dagen fram till 13:30 tiden så hade det befunnit sig 
uniformerad/målad personal på platsen Håboda Torpet 1. Utöver detta hade uniformerad 
personal sedan kvällen innan och natten bevakat adressen som är avspärrad.

En polishelikopter hade under förmiddagen och fram till kanske 13:30  kört runt runt ovan 
andressen och dess omgivning under längre tid, detta i syfte att undersöka terrängen, även 
drönare användes.

Det är för mig osannolikt att man som boende i området inte skulle förstå att polisen befann 
sig på adressen och att det var polisen som arbetade där, detta trots att när händelsen sker är 
ingen uniformerad personal är kvar.

//Carlberg 
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Avrapporteringspm Signerad av

Signerad datum

Enhet

Polisregion Väst, Utredningsjour 1 PO Fyrbodal
Diarienr

5000-K1175411-20
Uppgiftslämnare

Norrman, Hillevi
Datum

2020-09-26
Tid

09:56
Beslag verkställt

Nej
Material för analys

Nej

Mottaget Mottaget datum Tid

Sätt på vilket uppgift lämnats

Upprättad av

Anders Sköld

Uppgiften avser

Uppgift

Jag Pa Norrman var på plats på adressen Håboda Torpet 1 för att göra en husrannsakan i ett 
annat ärende.

Jag var på övervåningen i boningshuset när jag hörde min kollega ropa på radion att det 
kommer en bil. En stund senare hör jag min andra kollega ropa POLIS, stanna och en kort 
stund efter det ropar samma kollega: Polis, stanna annars skjuter jag. Jag springer då ner från 
övervåningen eftersom jag förstår att något har hänt. På gårdsplanen möter jag upp min 
kollega Hansson, då ser jag att den aktuella bilen är nere vid den andra vägen (den större 
grusvägen). Hansson tar bilnyckeln och jag sätter mig som passagerare. När vi får vänt på 
bilen ser jag inte den aktuella bilen längre. Så vi kör  i riktning mot Bengtsfors. Oklart vart vi 
får visuellt på bilen igen, men vi kör inte länge efter den aktuella bilen tills vi kommer  till en 
större verkstadslokal. Bilen kör ett varv runt lokalen innan vi får på blåljusen och vi kör lite 
framför den aktuella bilen och sedan blir det stopp. 

Jag går fram till föraren och ser att det är en äldre man. Jag uppfattar honom som relativt lugn, 
jag ber honom gå ur bilen och att han ska visa körkortet. Varpå han gör det.  Jag frågar honom 
vad han har gjort. Han säger att han blev rädd och att han trodde han skulle bli kidnappad. Han 
säger senare att han kollade på kollegans legitimation men han trodde den var falsk.

Anledningen till att han åkte upp till huset var att han var nyfiken på vad som hade hänt 
eftersom han hade sett en polishelikopter i området, och att han är bekant med paret som 
bodde på aktuell adress. 

Vid verkstadslokalen befann sig även en annan person. (Han är inlagd som vittne. Mats 
Andreasson.) Han säger också att han sett en polishelikopter i området och undrar vad som har 
hänt. Han är bekant med gärningspersonen.

En skiss över färdvägen är inlagd som bilaga.

I tjänsten Pa Norrman



Skiss, 2020-09-26 09:56   diarienr: 5000-K1175411-20
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PM
Iakttagelser i samband med händelsen.

Signerad av

Signerad datum

Enhet

Polisregion Väst, Spaning 1 PO Fyrbodal
Diarienr

5000-K1175411-20
Uppgiftslämnare

Hansson, Robert
Datum

2020-09-26
Tid

10:26
Beslag verkställt

Nej
Material för analys

Nej

Mottaget Mottaget datum Tid

Sätt på vilket uppgift lämnats

Upprättad av

Robert Hansson

Uppgiften avser

Håboda Torpet , Bengtsfors
Uppgift

Vi befann oss på adressen i ett helt annat ärende. Jag samt Insp Hammar befann oss bakom en 
byggnad som bl a fungerar som garage och ligger beläget strax öster om boningshuset. Från 
vår plats ser vi inte boningshuset, infartsvägen med mera.

Jag hör på radion att vår gruppchef meddelar att det är en bil på väg upp mot fastigheten. Jag 
samt Insp Hammar rundar då den byggnad vi är bakom och går upp mot infartsvägen. När vi 
kommer upp i höjd med mitten av boningshuset så ser jag att den liten silvrig bil kört upp på 
gården och att Pa Sadiku står och pratar med föraren. Rutan på förardörren tycks vara helt 
nere. En äldre man sitter bakom ratten. Mannen tittar på mig och Insp Hammar. Vi är då 
mellan 5- och 10 meter från fordonet.  Då det verkar som att allt är lugnt så bedömer jag att 
Pa Sadiku kan utföra kontrollen själv. Både jag och Insp Hammar återgår till det jobb vi höll 
på med bakom garaget.

När vi kommit tillbaka till vår plats bakom garaget så tar det inte alls lång tid innan jag, på 
radion, hör: "Han drar". Det är Pa Sadiku som gör utropet. Jag springer direkt upp mot den 
plats där jag senast såg dem. På väg upp så hör jag Pa Sadiku ropa: "Polis! Stanna!".
När jag är i höjd med infartsvägen ser jag hur bilen håller på att backa ned för vägen. 
Jag uppskattar att bilen då hunnit backa ca 100 meter av den totala sträckan ned till vägen.
Infartsvägen är omkring 140-150 m lång.
Pa Sadiku springer ned för infartsvägen, efter den backande bilen. Jag uppfattar att han ropar 
och tycker mig se att han har tjänstevapnet framme.

Jag bestämmer mig för att springa till en av våra bilar för att kunna ta upp jakten på den 
flyende bilen. När jag sätter mig i bilen kommer Pa Norrman dit med bilnycklen. Jag börjar 
backa och Pa Norrman hoppar in som bisittare. När jag backat och vänt bilen och börjar köra 
ned för infartsvägen så ser jag att den flyende bilen precis börjar köra öster ut på lv 2206. 
Nere vid infartsvägens början ser jag Pa Sadiku och lite längre upp befinner sig Insp Hammar.

Jag och Pa Norrman tar upp jakten på bilen som har försvunnit ur vårt synfält. 
Efter en sträcka på lite drygt en kilometer får vi syn på aktuellt fordon som då framförs på lv 
2206 i nordostlig riktning. Efter en sträcka på omkring 1,4 km svänger mannen höger in vid 
en maskinhall (eller liknande). Jag tror att adressen är Ängebo Nybacka 1, Bengtsfors. 
Mannen kör runt fastigheten och vi efter. När jag svängde av lv 2206 valde jag att trycka på 



blåljus och siren på vårt civila fordon. Detta för att försöka få föraren att förstå att han måste 
stanna. Föraren fortsätter köra runt byggnaden och stannar först när han kört ett helt varv runt 
och är då i höjd med portarna till hallen.

Bakom ratten sitter samma man som jag såg uppe vid fastigheten tidigare.

Han får kliva ut bilen. Pa Norrman kontrollerar hans körkort/identitet. Husrannsakan 
genomförs i bilen. Inget av större intresse hittas i bilen.

Jag pratar med mannen och frågar han om händelsen vid huset. Varför han stack iväg från 
polisen. Han börjar med att prata om varför han åkt dit. Att han känner de som bor där och att 
han ska hjälpa dem med en bil. Han uppvisar en konversation i sin telefon med kvinnan som 
bor på adressen. Jag frågar honom återigen om varför han stack iväg.
Han säger att han inte förstod, trodde att det var polisen. (Vi jobbar civilklädda)
Jag frågar honom om inte kollegan berättade att han var polis och hade visat sin 
polislegitimation. Mannen medger då att det hade han (Pa Sadiku) gjort. 
Jag frågar honom då varför han stack iväg. Han uppger då att han inte kände sig säker på att 
han verkligen var polis. Att polislegitimationen kanske inte var riktig. Han pratade om att han 
känner till att mannen som bort på adressen suttit i fängelse för att han handskats med 
cannabis. Han säger att han tänker att mannen som bor där kanske har ett konstigt umgänge. 
Och att vi som var där kanske var en del av det konstiga umgänget.

Han säger något i stil med att han tyckte att han (Pa Sadiku) såg läskig/skrämmande ut. Han 
pekar på mig och säger att om det varit jag, som han tycker ser snäll ut, eller min kvinnliga 
kollega (Pa Norrman) så hade det varit något annat.

Vi pratar ett flertal gånger om detta att kollegan visat upp sin legitimation och vid något av de 
tillfällena säger han att han inte hade på sig sina glasögon så han såg inte så bra. Samtidigt 
som han säger det så tar han tag i sina glasögon som sitter lättillgängligt i bröstfickan på hans 
skjorta.

Han återkommer flera gånger till att han inte trodde det (vi) var riktiga poliser och att han 
kände att han inte vågade lita på det kollegan sa när han sa han var polis och visade 
legitimationen. Han uttrycker vid något tillfälle att han var rädd att bli kidnappad.

När vi står utanför maskinhallen kommer det ut en man från hallen. Misstänkt och mannen 
känner varandra. Denna man säger bl a att han sett flera polisbilar samt polishelikoptern som 
nyligen rört sig i området.

På bakre delen av misstänkts bil ser jag skador. Mannen säger då att de uppkommit i samband 
med att han backade från fastigheten tidigare.  Jag tar foton på skadorna.

Mannen är äldre men jag upplever honom som klar, inte förvirrad.

Iakttagelser i samband med händelsen., PM, 2020-09-26 10:26   diarienr: 5000-K1175411-20
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Skiss Skiss brottsplats, 2020-09-26 10:21   diarienr: 5000-K1175411-20
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Skiss skiss på brottsplats och händelser, 2020-09-26 10:24   diarienr: 5000-K1175411-20
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Datum

2020-10-01

Diarienummer

5000-K1175411-20

Bildbilaga

ANTECKNINGAR

Fotografier tagna av Polisman Amir Sadiku kl 14.49 den aktuella dagen. Händelsen inträffade

mellan kl 14.00-14.10.

Amir har skrivit en kommentar till alla bilder.

Fotografierna är redigerade och inlagda i ärendet av Pa, Erik Angelsiöö

Sida 1 (10)

Fotografi(er) händelseförlopp, 2020-10-01 11:05   diarienr: 5000-K1175411-20

  16



1. Bild på grusvägen som leder ner till den större vägen, sett från gården.

Sida 2 (10)

Fotografi(er) händelseförlopp, 2020-10-01 11:05   diarienr: 5000-K1175411-20
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2. Bild på vägstolpe som backades ner av mt.

Sida 3 (10)

Fotografi(er) händelseförlopp, 2020-10-01 11:05   diarienr: 5000-K1175411-20
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3. Bild på vägstolpte samt brun soptunna som backades ner av mt.

Sida 4 (10)

Fotografi(er) händelseförlopp, 2020-10-01 11:05   diarienr: 5000-K1175411-20
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4. Bild på brun soptunna samt däckspår från bilen.

Sida 5 (10)

Fotografi(er) händelseförlopp, 2020-10-01 11:05   diarienr: 5000-K1175411-20
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5. Bild på grön soptunna som stod intill den bruna men som backades ut till stora vägen.

Sida 6 (10)

Fotografi(er) händelseförlopp, 2020-10-01 11:05   diarienr: 5000-K1175411-20
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6. Däckspår på stora vägen från bilens position då den rivstartade mot mä.

Sida 7 (10)

Fotografi(er) händelseförlopp, 2020-10-01 11:05   diarienr: 5000-K1175411-20
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7. Skador på grön soptunna.

Sida 8 (10)

Fotografi(er) händelseförlopp, 2020-10-01 11:05   diarienr: 5000-K1175411-20
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8. Bild på grucvägen som leder upp till gården samt den större vägen där mt försökt köra på mä.

Sida 9 (10)

Fotografi(er) händelseförlopp, 2020-10-01 11:05   diarienr: 5000-K1175411-20
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9. Bild på grusväg som leder upp till gården, sett nedifrån större vägen.

Sida 10 (10)

Fotografi(er) händelseförlopp, 2020-10-01 11:05   diarienr: 5000-K1175411-20
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Datum

2020-10-01

Diarienummer

5000-K1175411-20

Bildbilaga

ANTECKNINGAR

Fotografierna visar de kängor Amir hade på sig den aktuella dagen

Fotografierna är tagna 26/9-20, redigerade och inlagda i ärendet av Pa, Erik Angelsiöö

Sida 1 (4)

Fotografi(er) målsägandes kängor, 2020-10-01 11:18   diarienr: 5000-K1175411-20
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1. Målsägandes kängor som han hade på sig vid brottstillfället

Sida 2 (4)

Fotografi(er) målsägandes kängor, 2020-10-01 11:18   diarienr: 5000-K1175411-20
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2. 

Sida 3 (4)

Fotografi(er) målsägandes kängor, 2020-10-01 11:18   diarienr: 5000-K1175411-20
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3. 

Sida 4 (4)

Fotografi(er) målsägandes kängor, 2020-10-01 11:18   diarienr: 5000-K1175411-20
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30

Fotografi(er)
Platsprotokoll

Signerat av

Signerat datum

Enhet

Polisregion Väst, Utredningsjour 1 PO Fyrbodal
Diarienr

5000-K1175411-20
Orginalhandlingens förvaringsplats Datum

2020-09-27
Tid

17:50
Involverad personal Funktion

Carl-Anton Lindblom Uppgiftslämnare
Berättelse

Fotografierna är tagna den 27 september 2020



Datum

2020-09-27

Diarienummer

5000-K1175411-20

Bildbilaga

ANTECKNINGAR

Platsprotokoll 2020-09-27

Sida 1 (20)

Fotografi(er) Platsprotokoll, 2020-09-27 17:50   diarienr: 5000-K1175411-20

  31



1. Skiss på T-Korsning Håboda Torpet 1 Bengtsfors

Skiss upprättad av C-A Lindblom 2020-09-27

Sida 2 (20)

Fotografi(er) Platsprotokoll, 2020-09-27 17:50   diarienr: 5000-K1175411-20
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2. Översiktsbilder brottsplats Torpet Håboda 1 Bengtsfors.
Foto taget av Pa Mattias Eliasson 2020-09-27.

Sida 3 (20)

Fotografi(er) Platsprotokoll, 2020-09-27 17:50   diarienr: 5000-K1175411-20
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3. Översiktsbilder brottsplats Torpet Håboda 1 Bengtsfors.
Foto taget av Pa Mattias Eliasson 2020-09-27.

Sida 4 (20)

Fotografi(er) Platsprotokoll, 2020-09-27 17:50   diarienr: 5000-K1175411-20
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4. Översiktsbilder brottsplats Torpet Håboda 1 Bengtsfors.
Foto taget av Pa Mattias Eliasson 2020-09-27.

Sida 5 (20)

Fotografi(er) Platsprotokoll, 2020-09-27 17:50   diarienr: 5000-K1175411-20
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5. Översiktsbilder brottsplats Torpet Håboda 1 Bengtsfors.
Foto taget av Pa Mattias Eliasson 2020-09-27.

Sida 6 (20)

Fotografi(er) Platsprotokoll, 2020-09-27 17:50   diarienr: 5000-K1175411-20
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6. Översiktsbilder brottsplats Torpet Håboda 1 Bengtsfors.
Foto taget av Pa Mattias Eliasson 2020-09-27.

Sida 7 (20)

Fotografi(er) Platsprotokoll, 2020-09-27 17:50   diarienr: 5000-K1175411-20
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7. Översiktsbilder brottsplats Torpet Håboda 1 Bengtsfors.
Foto taget av Pa Mattias Eliasson 2020-09-27.

Sida 8 (20)

Fotografi(er) Platsprotokoll, 2020-09-27 17:50   diarienr: 5000-K1175411-20

  38



8. Översiktsbilder brottsplats Torpet Håboda 1 Bengtsfors.
Foto taget av Pa Mattias Eliasson 2020-09-27.

Sida 9 (20)

Fotografi(er) Platsprotokoll, 2020-09-27 17:50   diarienr: 5000-K1175411-20
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9. Översiktsbilder brottsplats Torpet Håboda 1 Bengtsfors.
Foto taget av Pa Mattias Eliasson 2020-09-27.

Sida 10 (20)

Fotografi(er) Platsprotokoll, 2020-09-27 17:50   diarienr: 5000-K1175411-20
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10. Översiktsbilder brottsplats Torpet Håboda 1 Bengtsfors.
Foto taget av Pa Mattias Eliasson 2020-09-27.

Sida 11 (20)

Fotografi(er) Platsprotokoll, 2020-09-27 17:50   diarienr: 5000-K1175411-20
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11. Bild på väg ner från torpet T-Korsning

Översiktsbilder brottsplats Torpet Håboda 1 Bengtsfors.

Foto taget av Pa Mattias Eliasson 2020-09-27.

Sida 12 (20)

Fotografi(er) Platsprotokoll, 2020-09-27 17:50   diarienr: 5000-K1175411-20

  42



12. T-Korsning

Översiktsbilder brottsplats Torpet Håboda 1 Bengtsfors.

Foto taget av Pa Mattias Eliasson 2020-09-27.

Sida 13 (20)

Fotografi(er) Platsprotokoll, 2020-09-27 17:50   diarienr: 5000-K1175411-20
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13. Bild på korsning, Torpet till vänster.

Översiktsbilder brottsplats Torpet Håboda 1 Bengtsfors.

Foto taget av Pa Mattias Eliasson 2020-09-27.

Sida 14 (20)

Fotografi(er) Platsprotokoll, 2020-09-27 17:50   diarienr: 5000-K1175411-20
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14. Bild på korsning, Torpet till vänster.

Översiktsbilder brottsplats Torpet Håboda 1 Bengtsfors.

Foto taget av Pa Mattias Eliasson 2020-09-27.

Sida 15 (20)

Fotografi(er) Platsprotokoll, 2020-09-27 17:50   diarienr: 5000-K1175411-20
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15. Bild på nerkörd stolpe

Översiktsbilder brottsplats Torpet Håboda 1 Bengtsfors.

Foto taget av Pa Mattias Eliasson 2020-09-27.

Sida 16 (20)

Fotografi(er) Platsprotokoll, 2020-09-27 17:50   diarienr: 5000-K1175411-20
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16. Översiktsbilder brottsplats Torpet Håboda 1 Bengtsfors.
Foto taget av Pa Mattias Eliasson 2020-09-27.

Sida 17 (20)

Fotografi(er) Platsprotokoll, 2020-09-27 17:50   diarienr: 5000-K1175411-20
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17. Soptunnorna har blivit flyttade, den gröna låg enl tidigare bilder på andra sidan vägen

Finns spår i gräset av att en bil kört där

Översiktsbilder brottsplats Torpet Håboda 1 Bengtsfors.

Foto taget av Pa Mattias Eliasson 2020-09-27.

Sida 18 (20)

Fotografi(er) Platsprotokoll, 2020-09-27 17:50   diarienr: 5000-K1175411-20
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18. Brunnslock på andra sidan vägen

Översiktsbilder brottsplats Torpet Håboda 1 Bengtsfors.

Foto taget av Pa Mattias Eliasson 2020-09-27.

Sida 19 (20)

Fotografi(er) Platsprotokoll, 2020-09-27 17:50   diarienr: 5000-K1175411-20
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19. Röd ring Brunnslock på andra sidan vägen

Översiktsbilder brottsplats Torpet Håboda 1 Bengtsfors.

Foto taget av Pa Mattias Eliasson 2020-09-27.

Sida 20 (20)

Fotografi(er) Platsprotokoll, 2020-09-27 17:50   diarienr: 5000-K1175411-20
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Journalanteckning Herrestad vårdcentral, 2020-11-19 12:28   diarienr: 5000-K1175411-20
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Datum

2020-11-19

Diarienummer

5000-K1175411-20

Bildbilaga

ANTECKNINGAR

Bilderna visar målsägandes högerfot som blev påkörd vid händelsen.

Bilderna är tagna av målsägande den 26 september 2020.

Inlagda i ärendet av Pa, Erik Angelsiöö

Sida 1 (3)

Fotografi(er) målsägandes fot, 2020-11-19 10:52   diarienr: 5000-K1175411-20
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1. Bild målsägandes högerfot

Sida 2 (3)

Fotografi(er) målsägandes fot, 2020-11-19 10:52   diarienr: 5000-K1175411-20
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2. Bild målsägandes högerfot

Sida 3 (3)

Fotografi(er) målsägandes fot, 2020-11-19 10:52   diarienr: 5000-K1175411-20
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Förhör Signerat av

Signerat datum

Enhet

Polisregion Väst, Utredningsjour 1 PO Fyrbodal
Diarienr

5000-K1175411-20
Hörd person

Sadiku, u0039425
Personnummer

Den hörde är

Målsägande
ID Styrkt

Nej
Ställning till misstänkt - målsägande - vittne

Tolk Språk

Brottsmisstanke / Anledning till förhöret

Hörs som målsägande gällande försök till mord alt Försök till grov misshandel, Misshandel
Underrättad om misstanke Underrättad om rätt till försvarare (best i FUK 12§ iakttagna)

Försvarare/ombud önskas Försvarare/ombud närvarande Godtar den försvarare som rätten förordnar

Förhörsledare

Erik Angelsiöö
Förhörsdatum

2020-09-26
Förhör påbörjat

13:06
Förhör avslutat

13:35
Förhörsplats

Uddevalla Polisstation
Typ av förhör

RB 23:6
Utskrivet av

Förhörssätt

Förhörsvittne

Berättelse

Förhörsledare Pa, Erik Angelsiöö och Insp, Birgitta Augustsson

Med vid förhöret finns målsägandebiträde Mikael Hansson.

Förhöret upptaget på ljudinspelning som sparas i ärendet BIRG0353.DS2

Förhör på Uddevalla polisstation i K1175411-20 med Polisman Amir Sadiku som är 
målsägande, gällande Försök till mord alt. försök till Grov misshandel.  Händelsen inträffade 
den 25 september. 
Med vid förhöret finns målsägandebiträde Mikael Hansson och från polisens sida är det Erik 
Angelsiöö och Birgitta Augustsson. Idag är det den 26 september 2020 och klockan är 13.06

Amir informeras om att förhöret spelas in och utskrift görs som en sammanfattning eller i 
dialogform. Originalet av ljudfilen kommer sparas hos Grova brott i Skövde, om det är något 
han anser inte har kommit med eller någonting som behöver kontrolleras.

Amir och målsägandebiträdet uppger att de är införstådda med att förhöret spelas in.

Utskriften är i stora delar en sammanfattning av vad som framkommit vid förhöret. Det görs 
inte gällande att det är ordagrant återgivet, helt uttömmande eller helt i kronologisk ordning. 
Det framgår i förhöret i de fall något är ordagrant återgivet.

 Amir ombeds att berätta från början vad det var som hände.
Amir berättar att han och hans kollegor den här dagen var på den aktuella adressen och 
genomförde en husrannsakan i ett annat ärende. Någon gång runt 14-tiden hör Amir sin 



kollega som befinner sig på det nedre planet, säga att det är en bil på väg upp mot huset. Amir 
berättar att bilen kommer inkörandes på grusvägen som leder fram till huset. Vägen är ca 
100-200 meter lång, den är spikrak och är den enda vägen in till huset. 

Amir går ut för att kontrollera vem det är som kommer. Han går fram till bilen och ser att det 
sitter en man i bilen. Mannen är ensam i bilen och sitter på förarplats. (Mannen kommer 
fortsättningsvis benämnas som Arne)
Amir säger "Hallå, det är polisen, vem är du och vad gör du här". Amir upplever Arne till en 
början som väldigt lugn och att han beter sig normalt. Arne ser sig omkring och Amir 
upplever att han scannar av läget och vad det är för bilar på platsen.
Amir som vid den aktuella tidpunkten bar civila kläder frågar Arne om han har ID på sig. 
Arne känner i fickorna som att han letar efter något, men han vill inte ta upp det. Amir säger 
att Arne sedan mumlar nånting och Amir upplever honom som lite dryg och att han inte vill 
samarbeta.

Amir frågar honom igen om han har någon ID på sig. Arne säger då "Ja men är du verkligen 
polis då" Amir plockar då upp sin polislegitimation. Amir håller fram brickan framför Arne 
så att han ska se. Amir säger att Arne antingen tar ner glasögonen från huvudet eller om han 
redan hade dem på sig, sedan tittar han noga på brickan. Efter att Arne fått titta på brickan så 
märker han att Arne blir lite skakig. Amir menar att det sker en förändring i Arnes sätt när 
han inser att det är polisen han pratar med. Arne tittar sig omkring och Amir uppfattar det 
som att Arne inte vet vad han ska göra. Arne lägger sedan i backen och efter detta går allting 
fort enligt Amir. 
Amir har sina armar inne i kupén och försöker ta tag i ratten för att visa Arne att han inte kan 
köra iväg. Arne har vid detta skede inte tagit fram sitt körkort eller legitimerat sig. Amir säger 
att han hoppat lite i förhöret och berättar att Arne tidigare under händelseförloppet när Amir 
ville ha hans personnummer svarat "Vad ska du med det till"

När Arne lagt i backen och Amir tagit tag i ratten och i Arnes jacka skriker Amir "stanna 
bilen, stanna bilen". Amir skriker flera gånger "det är polisen, stanna" Amir säger att han 
skriker detta även fast han tidigare legitimerat sig. När Amir skriker hör hans kollegor inne i 
huset hur han skriker. Kollegorna i huset har tidigare i skedet tittat ut och sett att det är en 
gubbe som kommit körandes i bilen. Amir säger att kollegorna till en början trodde det var 
lugnt, det gjorde alla. Men när Arne började backa och Amir skrek så ska kollegorna ha 
uppfattat detta.

Amir berättar vidare att han sedan har en kamp på ca 10-20 meter där han försöker få Arne 
att stanna bilen. Amir håller både i ratten och i Arne. Vid ett tillfälle fick Amir hålla emot 
ratten då han kände att han höll på att bli påkörd då Arne backade snabbt och var ostadig i sin 
körning. 

(Följande stycke är ordagrant återgiven)
Amir säger:  "Det är där i den kampen när jag liksom försöker hålla fast ratten så att han 
åtminstone backar rakt, tills jag kommer loss så upplever jag att nåt liksom kör över min 
fot… och där och då… så känner jag ingen smärta på det sättet men jag känner ju att det 
passerar min högra fot. I samband med det så är det nånstans där jag känner nä men nu får 
jag släppa så att jag inte råkar hamna under bilen eller nånting, och då ger jag mig liksom 
och försöker ta ett steg tillbaka"

Amir ser sen hur Arne fortsätter backa i full fart och säger att bilen låter så där som den gör 
när man backar. Amir säger att han tror att han däremellan har ropat på radion "han drar, han 
drar". Amir tror att kollegorna förmodligen hörde tydligare när han skrek, än när han ropade 
på radion. Amir springer efter bilen som fortsätter backa samtidigt som han tänker att "han 

Förhör med Sadiku, u0039425; 2020-09-26 13:06   diarienr: 5000-K1175411-20
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kommer sluta med det här och att han vet nog inte vad han gör". Men bilen fortsätter backa 
ända ner till stora vägen. Amir hör sen en "jäkla smäll" och säger att smällen beror på att 
Arne backat på en vägstolpe som viker sig samt två soptunnor. Amir säger att det lät högt när 
han körde på dessa saker och att hans kollegor ska ha trott att Amir avlossat sitt vapen. Arne 
fastnar sedan lite grann med bilen. Amir tror då att han ska hinna fram till förardörren och 
slita upp den, men det gör han inte då Arne varvar upp motorn igen. Amir stannar upp och 
aktar sig då han tror att Arne ska börja köra framåt. 
Arne får i backen och lyckas komma upp på den större vägen och nästan ner i diket på andra 
sidan.

I detta skedet står Arne med bilen på vägen och Amir går fram på den större vägen och och 
skriker "polis, stanna bilen, ut ur bilen" Amir säger att han kan ha skrikit detta flera gånger 
om.

(Följande stycke är ordagrant återgiven)
Amir säger:  "Och när jag hör nästa motorvrål då..jag känner att nu lägger han i ettan, det 
är då jag känner att nu kommer han, då känner jag mig jätteträngd, jag har inte koll där och 
då.. hur mycket plats har jag. Även fast jag varit där innan, jag är redan uppe i varv sen 
innan och har varit rädd tidigare upp för backen. Det är då jag drar pistolen då, och… siktar 
mot bilen, för jag känner att a men som sagt jag känner mig trängd, jag känner att han har ju 
påbörjat nu när jag hör vrålet så där nånstans startar angreppet tycker jag. För då tänker 
jag nu kommer han köra mot mig och jag har fan ingenstans att ta vägen. Men som tur är så 
och jag ropar ju ständigt, "polis, stanna bilen, jag skjuter" säger jag mot slutet "Annars 
skjuter jag" Jag ser att han tittar mig rätt i ögonen och skiter fullständigt i vad jag säger, han 
är helt likgiltig. Som tur är så börjar jag med ju med det som hände innan, så har jag liksom 
varit på tårna mer än vad man kanske varit i vanliga fall, så jag tar ju ett steg, ett litet steg 
till vänster lite innan, direkt när vrålet börjar på motorn så börjar jag, och det är nog det 
som gör att jag hinner undan annars hade det nog varit på håret där. Han varvar upp lägger 
i ettan och sen när han kommer upp på vägen så hör man bara det här vrålet, ettans växel 
då. Jag upplever dessutom att han har plats att köra förbi mig rakt framåt, men jag upplever 
att han siktar, typ "flytta på dig annars kör jag på dig" känner jag där och då. Och det var 
då, där blev jag som mest rädd när jag inser "va fan han siktar på mig" ungefär. Ja sen 
hörde man däck, han slirade ju och så får han i ettan och så drar han iväg bara och jag 
hoppar undan i sista sekund… hölstrar mitt vapen och börjar springa tillbaka och ropar "han 
har dratt" jag tror jag hinner ropa reg.-numret också. Då kommer kollegorna i en bil full 
fart. Det är ju det stora hela, det här går ju jättefort givetvis.
Sen påbörjar efterföljande då och jag är kvar på gården med min gruppchef och en till 
kollega."

Amir säger att händelsen inträffade runt kl 14.00 – 14.10. Ljusförhållandena var optimala, det 
var ljust och uppehåll.

Amir var helt civilklädd men hade pistol i ett hölster synligt som satt utanför skjortan han bar. 

På frågan hur fort Arne backade svarar Amir att han till en början gick men att han snabbt 
fick börja springa. Amir beskriver det som att Arne hade en process där han övervägde om 
han skulle sticka då han till en början backade långsamt för att snabbt därefter gasa på. Amir 
säger att Arne aldrig slutade gasa. Amir försökte få stopp på Arne men han insåg att Arne inte 
kommer stanna och när Amirs fot blev överkörd hade han inget annat val än att släppa och ge 
sig. 

Amir tillfrågas vart han befann sig när hans fot blev överkörd och vilket hjul som rullade över 
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foten. Han svarar att det var bilens vänstra framdäck och att det hände ganska tidigt i det 
skeendet när han börjat jogga och säger till Arne att stanna bilen.
Amir säger att det är som en kamp och att han försökte hålla ratten åt sitt håll medans Arne 
drog åt andra hållet. Han säger att det kändes som att han inte kom loss.

På frågan hur lång sträckan är från det att Arne börjar backa bilen tills att Amir till slut 
släpper taget svarar Amir att det är ca 10-15 meter.

Amir säger att Arne backade i full fart och försöker beskriva ljudet hur det låter när man 
backar en bil i hög hastighet.

Amir säger att Arne inte backade "spikrakt direkt" och att han backar ner mot vägen. När han 
närmar sig vägen backar han in i stolpen och tunnorna

På frågan vilket avstånd Amir har till Arnes bil när de har kommit ner till den större vägen 
och Amir ställt sig framför Arnes bil svarar Amir att det är 3-4 meter. Amir säger att för ett 
ögonblick så trodde han att Arne skulle stanna och inte försöka sticka iväg. Amir säger att 
han i det skedet vill fram till bilen så som man vill när man ska säkra en person. Det är när 
motorvrålet kommer som Amir förstår att han inte kommer stanna. I detta skedet drar Amir 
sitt vapen då han känner sig trängd och inser att Arne kommer köra på honom.

Amir säger att bilen inte hade börjat rulla framåt när han drog sitt vapen. Han säger att Arne 
hade gott om tid att reflektera och att såg Amir och att han dragit sitt vapen. Amir beskriver 
att Arne tittar honom i ögonen och att han fullständigt skiter i Amir.
Arne kör iväg så att hjulen spinner och kör så fort som det går emot Amir på ettans växel.

Amir säger att han upplevde att Arne först styrde lite åt höger i riktning mot Amir, när han 
egentligen hade kunnat köra mer rakt för att undvika Amir.  Arne hade en liten bil och det 
fanns plats vid sidan om Amir. 

Amir upplevde det som att Arne siktade på honom men säger att han inte vet om Arne "fick 
sväng" på bilen. Amir säger att Arne inte sa något och beskriver hans blick som likgiltig och 
säger att det kändes som "flytta på dig annars kör jag över dig"

På frågan hur det kändes när hans fot blev överkörd och hur den känns idag svarar Amir att 
när det hände så hade han mycket adrenalin och att det inte kändes så mycket vid tillfället. 
Han säger att han kan gå som vanligt men att stortån är öm. Amir säger att han den aktuella 
dagen hade kängor, dock utan stålhättar, men säger att kängorna förmodligen skyddade foten 
ganska bra. Amir har inte uppsökt sjukvård men kommer göra det för att kontrollera foten.

Amir säger att vid tillfället fanns det inte några målade polisfordon på gården. Däremot 
tidigare under dagen. Då stod mobila poliskontorets husbil på gården och det cirkulerade en 
polishelikopter i området. Amir säger att det vid ett tillfälle dök upp en person på gården som 
sa att alla ringer och att alla grannar är så oroliga. Han undrade vad som hade hänt med tanke 
på polisnärvaron. Amir menar att ingen kan ha missat att det var stor polisiär närvaro i 
området och menar att om man ändå väljer att köra upp till gården för att man är nyfiken, så 
är det ett väldigt märkligt beteende att göra så som Arne gjorde.

Amir säger att Arne aldrig sa vad han skulle göra på gården. Arne scannade av läget, vad det 
var för folk på gården och vad som hänt och när Amir visade sin bricka, det var då Amir såg 
att Arne växlade i sitt sätt och ville åka därifrån. Amir menar att om Arne nu tänkte att det var 
några andra än poliser och att det var ett inbrott, då borde han i stället varit orolig innan han 
förstod att Amir var polis, inte efter.
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På frågan om Amir uppfattade att Arne var påverkad av något svarar han att han inte 
uppfattade det.

Amir tillfrågas om han var själv med Arne under händelseförloppet. Amir säger att Arne 
förmodligen har sett ytterligare två civila kollegor som kom gåendes runt husknuten för att 
kontrollera vad det var för bil som kom. Kollegorna gick iväg direkt eftersom de uppfattade 
situationen som lugn.

På frågan genom vilket fönster Amir pratade med Arne svarar han att han stod vid 
förardörren och pratade med Arne som hade fönstret helt nervevat. Amir uppfattade att 
fönstret var öppet redan när Arne kom körandes upp till gården. 
Amir säger att Arne körde upp på gården som att han var kungen och att det här var hans 
land. Amir uppfattade honom som helt orädd. 

Amir tillfrågas om han såg några föremål i Arnes bil. Han säger att han scannade av bilen och 
att han där och då inte såg något konstigt.

På frågan om Amir uppfattade att Arne hade rutan nervevad när de kommit ner till den större 
grusvägen, strax efter att Arne backat på stolpen och soptunnorna svarar Amir att han inte 
vet, men att Arne omöjligen haft tid till att dra upp rutan. Amir tror inte Arne tänkte på att dra 
upp rutan med tanke på hur han körde och hur stressad han var.

Amir säger att hans kollegor som befann sig betydligt längre bort hörde hur han skrek och 
menar att Arne hörde hur han skrek till honom. Amir säger att Arne "sket fullständigt" i det 
på samma sätt som han gjorde när de befann sig längre upp mot huset när Amir befann sig 
alldeles intill Arne.

Amir tillfrågas om Arne presenterade sig eller sa sitt namn när han konfronterade honom 
inledningsvis. Amir säger att Arne aldrig svarade på detta. Arne sa istället "men är du 
verkligen polis då". Amir säger att han tidigare i förhöret glömt att säga att Arne vid detta 
tillfälle säger "nej, jag drar". Det var när han sagt detta som han la i backen och började backa.

Frågor från målsägandebiträdet till Amir:
Målsägandebiträdets text i  fet kursiv stil:
Amirs text i  kursiv stil
(Följande del är ordagrant återgiven)

När ni är nere vid stora vägen och du hör det här motorvrålet, du är då 3-4 meter framför 
bilen, och då blir det ett stando och du tar upp vapnet..
-Det gör jag när jag känner att "shit, han kör på mig" 

 Säger du något i samband med det?
-Jag ropar polis, stanna, stäng av motorn, stanna, jag skjuter och polis, säkert åtta gånger.

 Okej, säger han nåt där?
-Nej inte vad jag kan höra, han bara stirrar på mig. Han tittar på mig, ser mig och sen bara 
väljer han att sikta.

 Sen beskriver du ett litet steg till vänster..
-Ja
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Är det när bilen kommer mot dig?
-Ja det gör jag per automatik…ånej ungefär och så börjar jag samtidigt som jag liksom så 
här och i mitt huvud så går det 1000 tankar, ska jag verka, var ska jag verka, 
motorhuven…jag hinner ju tänka där även fast det är på en sekund. 

 Och bilen kör... hur pass nära är det eller hur upplever du det?
-Alltså det är jättenära, hans ytterspegel på höger sida, nu vet ju inte jag om den drog till 
min arm men det är så att det (ohörbart)

 Precis vid kläderna nånstans..
- Å det som räddar mig är att jag är på tårna sen innan och har tjuvstartat lite med att gå till 
vänster.

 Har du tagit något ytterligare steg än det där lilla första steget till vänster i samband med 
 det?
-Nej, det vet jag inte, jag kan ju ha backat också samtidigt..

 Nä nä, men det..okej, nä men då..
-Jag får ingen tid..jag hinner inte.

(Målsägandebiträdet har inga fler frågor)

Amir säger att när han kastade sig så blev han kvar ståendes på fötterna, han ramlade aldrig 
omkull. Han säger att han var kvar på vägytan och att han inte hann ta sig längre ut än vad 
han gjorde.
Amir säger att Arne var beslutsam, att han hade blicken rakt fram och aldrig tittade tillbaka 
när han passerat Amir. Det dammade efter bilen och Amir säger att Arne aldrig tvivlade, han 
hade bestämt sig för att han skulle ta sig förbi. 

På frågan vad Arne hade för bil svarar Amir att det var en liten silvrig KIA, en halvkombi.

Amir tillfrågas om han har något ytterligare att berätta som är viktigt för utredningen.
Han säger att han verkligen vill att det ska komma fram att Arne var helt normal innan Amir 
visade polisbrickan. Han säger att om Arne varit rädd för att det var inbrottstjuvar eller 
liknande när han såg personer på gården, då borde han inte varit så lugn i början av samtalet 
innan han såg polisbrickan för att sedan helt vända i sitt beteende, bli nervös och vilja åka 
därifrån.

Förhöret slut 13:35

Förhör med Sadiku, u0039425; 2020-09-26 13:06   diarienr: 5000-K1175411-20

  60



61

Förhör Signerat av

Signerat datum

Enhet

Polisregion Väst, Utredningsjour 1 PO Fyrbodal
Diarienr

5000-K1175411-20
Hörd person

Andreasson, Mats
Personnummer

Den hörde är

Vittne
ID Styrkt

Ja
Sätt

Svenskt körkort
Ställning till misstänkt - målsägande - vittne

Tolk Språk

Brottsmisstanke / Anledning till förhöret

Uppgifter gällande Arne Magnusson.
Underrättad om misstanke Underrättad om rätt till försvarare (best i FUK 12§ iakttagna)

Försvarare/ombud önskas Försvarare/ombud närvarande Godtar den försvarare som rätten förordnar

Förhörsledare

Mattias Eliasson
Förhörsdatum

2020-09-27
Förhör påbörjat

11:55
Förhör avslutat

12:53
Förhörsplats

Ängebo Nybacka 2 Bengtsfors
Typ av förhör

RB 23:6
Utskrivet av

Förhörssätt

Förhörsvittne

Berättelse

Mats tillfrågas om hur han och Arne känner varandra.

Mats uppger att han och Arne är uppväxta tillsammans, de har gått på samma skola och de 
har kört moped tillsammans. Mats uppger att Arne är en bra kompis till honom och Arne har 
varit det under väldigt många år. Mats uppger att de även jobbade på en bilverkstad 
tillsammans. Mats uppger att han har känt Arne under nästan hela sitt liv, de är 
barndomsvänner och är uppväxta tillsammans. Mats uppger att Arne är två år äldre än Mats, 
Arne är född -44.

 Mats tillfrågas om han träffade Arne under fredagen den 25 september 2020.

Mats uppger att han under fredagen var hemma hos en annan granne och hjälpte dem med ett 
Attefallshus. Arne körde då förbi på vägen och när han såg Mats svängde han upp till dem. 
Det var då en polishelikopter som flög omkring i området. Arne stannade till och de pratade 
lite om polishelikoptern. Mats uppger att det syntes tydligt att det var en polishelikopter. De 
pratade lite och de kom överrens om att Arne skulle hjälpa Mats med att ta loss ett broms ok 
på en äldre Volvo 740 årsmodell 1985 som Mats äger. Arne har en induktionsvärmare och det 
skulle hjälpa att till att få loss bromsslangarna. Arne åkte sedan iväg för att hämta 
induktionsvärmaren. Arne skulle sedan komma hem till Mats och hjälpa honom med bilen.
Mats uppger att klockan var runt 10.30-11.00 tiden då han och Arne träffades hemma hos 
grannarna Christian Halden och Linda Björk. Mats uppger att Christian och Linda bor ca 
600-700 meter ifrån Mats, de är närmsta grannar till Mats.

Arne sa inte varför han var ute och åkte men Mats tror att Arne var nyfiken på varför 
helikoptern flög runt i området. De pratade om det och Mats sa något om att det eventuellt 
kunde vara någon som gått vilse i området. Mats fick uppfattningen att Arne ville prata om 



varför helikoptern var i luften. Mats vet att det var en polishelikopter, Mats hade även tittat på 
helikoptern med en kikare och det syntes även utan kikare att det stod polis på helikoptern. 
Även Arne måste ha förstått att det var en polishelikopter.
Arne nämnde något om att det kunde ha något med grannarna Ola och Caroline att göra, Ola 
och Caroline bor på Håboda torpet. Ola har tidigare suttit inne på grund av en haschodling 
och detta vet alla i Torrskog.
Arne har tidigare haft en bilverkstad och Arne berättade för Mats att Caroline hade lämnat in 
en bil, en blå Chevrolet på reparation hos Arne. Caroline hade kommit hem till Arne på 
Torsdagskvällen den 24 september och hämtat bilen. Caroline skulle då åka ut till 
naturreservatet Tresticklan och leta efter Ola som inte hade kommit hem. Ola skulle gått ut 
och vandrat i området. Arne hade under kvällen haft kontakt med Caroline via telefon och 
sms, Caroline hade undrat om Arne visste vart Ola var. Arne hade senare på torsdagskvällen 
fått ett meddelande från Caroline att allt var ok.

 Mats tillfrågas om han uppmärksammat att det var mycket poliser i området under fredagen 
den 25 september 2020.

Mats uppger att han såg en "vanlig" målad polisbil som körde förbi på länsväg 2206 som går 
förbi Mats bostad. Mats såg även en större polisbuss. Mats tror att de var på plats innan 
polishelikoptern. Klockan kan ha varit runt 10.00 kanske lite innan då Mats såg polisbilarna. 
Polishelikoptern kom någon gång runt 10.30 -11.00 tiden. Helikoptern var på plats under 
lång tid, Helikoptern lämnade under någon timmes tid men kom sedan tillbaka till området.

 Mats tillfrågas om han vet vart eller hos vem poliserna var. 

Mats uppger att han inte vet vart poliserna var.
Mats vet att Arne åkte upp till Ola och Caroline efter att Arne pratat med Mats på 
förmiddagen. Mats hade sagt till Arne att han skulle gå hem till garaget/verkstaden och vänta 
på att Arne skulle komma över med induktionsvärmaren. Mats garage/verkstad ligger alldeles 
intill länsväg 2206. Mats uppger att han var i garaget/ verkstaden och väntade på Arne. Efter 
en knapp timme så märkte Mats att Arne svängde upp vid garaget/verkstaden. Mats var då 
under den bilen som de skulle greja med så Mats såg inte att det var Arne som kom men Mats 
förstod att det var Arne som kom.
Alldeles efter så hörde Mats polissirener. Mats tog sig då ut. När Mats kom ut ur 
garaget/verkstaden så stod Arnes bil utanför och Arne stod utanför bilen. Vid sidan om Arne 
stod två civilklädda personer, senare förstod Mats att det var två poliser. När Mats kom ut så 
började Arne prata med Mats. Arne sa till Mats att han svängt upp till Caroline och Olas torp 
och tittat. Arne sa att det hade stått flera bilar på plats och det var flera personer där. Någon 
hade visat en pistol för Arne, Arne sa att han hade blivit livrädd.
Mats gick fram till de civilklädda personerna och frågade dem vilka de var. De sa då att de 
var poliser. Mats sa då till dem "det ser inte ut så", de hade en äldre SAAB 9-5 och de var 
civilklädda. Poliserna frågade då Mats om legitimation, den kvinnliga polisen tittade i sin 
telefon och gjorde en slagning på Mats, Mats hade ingen legitimation med sig men uppgav 
sitt personnummer. Den kvinnliga polisen sa sedan till Mats att gå in i garaget/ verkstaden 
igen. Mats hörde innan dess att den manliga polisen pratade med Arne, han sa något liknande 
" du har kört över foten på en kollega till mig" Arne sa då att han inte trodde att han gjort det.
Mats uppger att det vad var Arne hann berätta innan polisen sa till Mats att gå in i 
garaget/verkstaden igen.

 Mats tillfrågas vad Arne har för relation till Caroline och Ola.

Mats uppger att vad han vet så har de inger särskild relation, Mats vet att Arne har reparerat 
någon bil och motorcykel åt dem annars har de nog ingen särskild kontakt.
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 Mats tillfrågas om han uppfattat om Arne lagt märke till alla poliser.

Mats vet inte om Arne uppfattat de "målade" polisbilarna. Arne bor långt in på en grusväg, 
Arne ser inte landsvägen från sin bostad. Men polishelikoptern har Arne uppfattat, det syntes 
på långt håll och de pratade ju även om den innan de bestämde att Arne skulle komma över 
till Mats och hjälpa honom med bilen.

Uppläst utan anmärkning.
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Förhör Signerat av

Signerat datum

Enhet

Polisregion Väst, Utredningsjour 1 PO Fyrbodal
Diarienr

5000-K1175411-20
Hörd person

Gerdin, Lennart
Personnummer

Den hörde är

Vittne
ID Styrkt

Ja
Sätt

Svenskt körkort
Ställning till misstänkt - målsägande - vittne

Tolk Språk

Brottsmisstanke / Anledning till förhöret

Soptunnor på vägen vid Torpet Håboda Bengtsfors.
Underrättad om misstanke Underrättad om rätt till försvarare (best i FUK 12§ iakttagna)

Försvarare/ombud önskas Försvarare/ombud närvarande Godtar den försvarare som rätten förordnar

Förhörsledare

Mattias Eliasson
Förhörsdatum

2020-09-27
Förhör påbörjat

13:55
Förhör avslutat

14:01
Förhörsplats

Torpet Håboda 1 Bengtsfors.
Typ av förhör

RB 23:6
Utskrivet av

Förhörssätt

Förhörsvittne

Berättelse

Förhörsledarens anteckning:  Krimjouren Pa Mattias Eliasson och Pa Carl-Anton 
Lindblom var vid Torpet Håboda 1 för fotodokumentation/platsundersökning av aktuell 
vägkorsning 2020-09-27. Då Eliasson/Lindblom var på platsen stannade en bil och 
bilföraren Lennart talade om att han flyttat på soptunnorna på platsen, därav ett kort förhör 
med Lennart om sina iakttagelser.  Förhörsledarens anteckning slut.

Lennart uppger att han körde förbi platsen under fredagen den 25 september och då låg den 
gröna soptunnan ute på ena sidan av vägen, klockan var då runt 21.15 på fredagskvällen.
Lennart uppger att han även körde förbi under lördagen eftermiddag den 26 september och då 
låg soptunnan fortfarande kvar vid sidan av vägen. Lennart stannade då och lade soptunnorna 
på den platsen där de nu ligger.  Förhörsledarens anteckning  Se foto i Filip från platsen 27 
september tagna av Pa M Eliasson  Förhörsledarens anteckning slut.

Lennart uppger att den bruna soptunnan låg i diket på samma sida som den nu ligger, den 
gröna låg ute på andra sidan av vägen.

Uppläst utan anmärkning.
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Förhör Signerat av

Signerat datum

Enhet

Polisregion Väst, Grova brott 1 PO Skaraborg
Diarienr

5000-K1175411-20
Hörd person

Carlberg, Tjnr 10488
Personnummer

Den hörde är

Vittne
ID Styrkt

Nej
Ställning till misstänkt - målsägande - vittne

Tolk Språk

Brottsmisstanke / Anledning till förhöret

Hörs gällande försök till mord
Underrättad om misstanke Underrättad om rätt till försvarare (best i FUK 12§ iakttagna)

Försvarare/ombud önskas Försvarare/ombud närvarande Godtar den försvarare som rätten förordnar

Förhörsledare

Erik Angelsiöö
Förhörsdatum

2020-10-27
Förhör påbörjat

14:47
Förhör avslutat

Förhörsplats Typ av förhör

RB 23:6
Utskrivet av

Förhörssätt

Telefonförhör  
Förhörsvittne

Berättelse

Utskriften är en sammanfattning av vad som framkommit vid förhöret, det görs inte gällande 
att den är ordagrant återgiven eller helt i kronologisk ordning.

Jonas uppger att han är införstådd med vilken händelse förhöret handlar om.  

Berätta vad det var som hände den aktuella dagen när ni befann er på adressen: 
Torpet, Håboda 1, Bengtsfors
Vi befinner oss på adressen för att bistå Grova brott och Jouren med en husrannsakan då man 
kvällen innan anträffat en större mängd narkotika på adressen.

Vi var under dagen på adressen tillsammans med andra enheter inom polisen, bland annat var 
polishelikoptern i området då man sökte efter ytterligare odlingar i närområdet.
På eftermiddagen var enbart vår grupp kvar. Vi hade civila fordon på adressen och vi bar 
civila kläder.

Jag befann mig inne i köket i boningshuset när jag såg genom köksfönstret att det kom en 
mindre bil körandes på framfartsvägen. Jag ropade på radion till övriga kollegor som befann 
sig på olika platser på den här gården, att det kom en bil med en äldre man som hade en 
reflexväst på sig. Kollegan Amir svarade att han skulle gå ut och kontrollera mannen. Jag vet 
att andra kollegor anslöt till en början, men deras känsla var att det var lugnt och att Amir 
löste det på egen hand. 

Helt plötsligt hör jag hur Amir vrålar "stanna bilen". Jag flög upp och sprang ut och ser hur 
bilen backar i full fart ner på framfartsvägen med Amir springandes efter. Amir vrålade att 
han kört över hans fot och att han inte ville uppge vem han var.
Jag rusade till en början efter men bestämde mig för att vända och hämta våran bil. Jag hann 



ta bilens registreringsnummer och ropade ut det på radion för att se om Helikoptern som 
tidigare varit i området fortfarande var i närheten, men den hade redan hunnit en bra bit iväg. 
Jag stannade till i samband med detta och jag såg att Amir fortsatte springa efter bilen som 
fortsatte backa i hög fart ner mot T-korsningen. Väl nere vid den lite större vägen backade 
bilen åt vänster och jag hörde en rejäl smäll. Min första tanke var att någon hade skjutit för 
det small till rejält. Jag ser hur Amir är där nere vid vägen, han skriker till mannen att han är 
polis och att han ska stanna. Amir står då framför bilen, jag ser sen hur bilen gasar på och kör 
rakt emot Amir som får hoppa undan. Bilen fortsätter sedan i riktning mot Bengtsfors.
Två av mina kollegor har i det här skedet hoppat in i en av våra bilar och kör efter mannen. 
De kommer efter ett tag i kapp och får stopp på honom. 

Amir berättade sen för mig att han visat sin polislegitimation och att mannen hade tittat på 
den. Amir upplevde att han stack när han förstod att det var polisen han pratade med. Amir 
berättade även att mannen tagit på sig glasögonen när han tittade på legitimationen. Det kan 
heller inte ha undgått mannen att det varit stor polisaktivitet i området och på den här gården 
under dagen då polishelikoptern flög runt i området under en längre tid samt att mobila 
poliskontoret stod vid adressen. 

 På vilket avstånd såg du när bilen och Amir befann sig nere vid T-korsningen?
Ca 100-150 meter. Jag såg hur bilen backade rakt åt vänster och in i något. Jag tänkte: "sköt 
Amir nu?" För det såg ut som han hade framme sitt vapen. Det var en jädra smäll, men det 
visade sig sen att han backat in i en soptunna och i en stolpe som var där nere.

 Såg du vart Amir befann sig på den här lite större vägen som han backade ut på?
Han stod framför bilen och riktade vapnet för att visa att han skulle stanna samtidigt som han 
skrek till mannen "polis" och "stanna", då kör mannen full fart mot Amir som hoppar undan.

 Ser du hur nära det är att Amir blir påkörd?
Hade han inte flyttat på sig så hade han helt klart blivit påkörd.

Förhöret genomläst och godkänt.
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Förhör Signerat av

Signerat datum

Enhet

Polisregion Väst, Grova brott 1 PO Skaraborg
Diarienr

5000-K1175411-20
Hörd person

Hammar, U-0002251
Personnummer

Den hörde är

Vittne
ID Styrkt

Nej
Ställning till misstänkt - målsägande - vittne

Tolk Språk

Brottsmisstanke / Anledning till förhöret

Hörs gällande Försök till mord
Underrättad om misstanke Underrättad om rätt till försvarare (best i FUK 12§ iakttagna)

Försvarare/ombud önskas Försvarare/ombud närvarande Godtar den försvarare som rätten förordnar

Förhörsledare

Erik Angelsiöö
Förhörsdatum

2020-10-28
Förhör påbörjat

10:30
Förhör avslutat

10:48
Förhörsplats Typ av förhör

RB 23:6
Utskrivet av

Förhörssätt

Telefonförhör  
Förhörsvittne

Berättelse

Utskriften är en sammanfattning av vad som framkommit vid förhöret, det görs inte gällande 
att den är ordagrant återgiven eller helt i kronologisk ordning.

Fredrik uppger att han är införstådd med vilken händelse förhöret handlar om. 

 Berätta vad det var som hände den aktuella dagen när ni befann er på adressen: 
Torpet, Håboda 1, Bengtsfors
Vi är på adressen där vi genomför en husrannsakan. Det är inga andra på platsen än vi poliser.
Jag och en kollega befinner oss bakom ett garage på fastigheten och ser inte vad som händer 
vid boningshuset. Vi hör sen hur någon ropar på radion att det är en bil på väg upp till gården. 
Jag och kollegan släpper det vi gör och går upp emot boningshuset, då ser vi att Amir har fått 
kontakt med föraren som är en äldre man och som sitter i bilen. De pratar och allt är lugnt, det 
låter som ett vänligt samtal. Jag och kollegan Robert går då tillbaka till garaget där vi befann 
oss innan.

Vi hinner inte mer än att komma tillbaka till garaget innan vi hör en hög röst, det är Amir som 
skriker. Jag och kollegan rusar tillbaka emot boningshuset, jag genar på andra sidan 
boningshuset på den sida som vägen sträcker sig upp mot gården. Jag hör Amir skrika: 
"stanna, stanna bilen, polis". Jag kommer ut en bit ner på uppfartsvägen och har då ca 40-50 
meter upp till boningshuset och Amir och bilen befinner sig en bra bit nedanför mig mot 
landsvägen. Jag ser bilen backa i hög fart och Amir som springer efter. Jag hör Amir skrika 
att han ska stanna men bilen fortsätter backa i hög fart ner mot landsvägen. Jag beslutar mig i 
alla fall för att springa efter Amir om han behöver stöttning. Amir skriker som jag uppfattar 
det hela tiden till mannen att han ska stanna. När bilen kommer ner till landsvägen backar han 
åt vänster, från mig sett. I samband med att han backar så smäller det till och jag upptäcker 
senare att det var en stolpe och en soptunna som han kört på.



När bilen har backat åt vänster så har Amir hunnit ut på landsvägen framför bilen. Jag ser att 
han dragit sitt tjänstevapen och där blir det ett litet stando i några sekunder. Amir riktar sitt 
vapen mot bilen och skriker: "stanna bilen, polis" och jag ser att Amir i det skedet flyttar sig 
lite åt mitt håll, i riktning mot boningshuset igen. Jag vet inte om det var innan eller efter det, 
men jag skrek till Amir att han skulle flytta sig. Vi pratade sen om det i efterhand och Amir 
hade aldrig uppfattat att jag skrek det till honom.

Efter att det blivit som ett stando på några sekunder så får bilen fart igen och han gasar upp 
och fortsätter i tangentens riktning, vilket är i riktning mot Amir. Amir blir då tvungen att 
hoppa undan och bilen försvinner iväg.

Jag tar kontakt med Amir och han är då väldigt upprörd. Han vet att jag sett att bilen höll på 
att köra över honom, men det jag inte sett är ju händelsen uppe vid huset. Amir berättade för 
mig att mannen hade kört över hans fot.

När jag innan det befann mig på vägen och sprang efter Amir och bilen så ropade jag på 
radion efter polishelikoptern som tidigare under dagen befunnit sig i området, men de var 
tyvärr redan för långt bort för att kunna hjälpa till. I samband med detta hörde jag även en 
kollega skrika registreringsnumret på bilen och jag försökte skriva upp numret i min telefon 
för att det inte skulle glömmas av. Även om jag gjorde dessa saker upplevde jag mig ha bra 
kolla på vad som hände längre ner på vägen.

Två andra kollegor som befann sig uppe vid boningshuset hoppade in i ett civilt tjänstefordon 
och körde efter mannen. De fick lite senare tag i honom några kilometer bort.

 När bilen backat ner på landsvägen och Amir ställer sig framför bilen så blir det ett 
litet stando. Du säger att Amir flyttar sig lite åt ditt håll. Kan du se vart på vägen Amir 
befinner sig i det skedet? Är han i vägkanten eller befinner han sig på vägbanan?
Han är fortfarande på vägbanan. I början är han mitt i vägbanan, sen tar han ett eller två steg 
åt mitt håll, men han befinner sig fortfarande på vägen.

 När mannen sen kör iväg i riktning mot Amir, hur skulle du beskriva bilens hastighet?
Han gasar iväg fort. Jag vet inte om det stando som blir, om det beror på att han håller på att 
växla eller om han inte får fäste eller vad det beror på, men sen så gasar han iväg i bra fart.

 Upplevde du att Amir hade blivit påkörd om han inte flyttat sig, och hade bilen kunnat 
passera utan att köra på honom?
Min uppfattning är att Amir hade blivit påkörd om han inte flyttat sig. Jag står i deras vinkel 
90 grader ifrån dom. Jag har svårt att säga säkert avståndet i djupled, men mannen körde rakt 
fram ifrån där han stod, och Amir blev tvungen att hoppa undan för att inte bli påkörd. 
Men min uppfattning är att vägen absolut var så pass bred att det fanns utrymme för mannen 
att passera Amir vid sidan om honom utan att Amir skulle behöva flytta sig. Det är min 
bestämda uppfattning.

 Sa Amir något om hur det hade gått till när han konfronterade mannen i början uppe 
vid boningshuset?
Han sa att han hade presenterat sig som polis och i det skedet var allt lugnt. Jag har för mig 
att han sa att mannen reagerade när han visade sin polislegitimation. Mannen ville se hans 
legitimation och jag har för mig att Amir berättat att mannen ville hålla i det. Amir hade i alla 
fall varit väldigt tydlig med att visa att han var från polisen.

Förhöret genomläst och godkänt.
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Förhör
24:8

Signerat av

Signerat datum

Enhet

Polisregion Väst, Utredningsjour 1 PO Fyrbodal
Diarienr

5000-K1175411-20
Hörd person

Magnusson, Knut Arne
Personnummer

19440113-5738
Den hörde är

Misstänkt
ID Styrkt

Ja
Sätt

Körkort
Ställning till misstänkt - målsägande - vittne

Tolk Språk

Brottsmisstanke / Anledning till förhöret

Försök till mord alternativt försök till grov misshandel genom att med ett fordon ha försökt köra på

målsägande beröva denne livet alternativt tillfoga denne svår kroppsskada då gärningen varit livsfarlig. 

Misshandel genom att med uppsåt ha backat över målsägandes fot så att smärta uppstått.

Drograttfylleri genom att ha framfört fordonet under påverkan av narkotika.

Narkotikabrott-eget bruk genom att olovligen vara påverkad av narkotika.

Torpet, Håboda 1, Bengtsfors, 2020-09-25, mellan kl 14:00--14:10
Underrättad om misstanke

Ja
Underrättad om rätt till försvarare (best i FUK 12§ iakttagna)

Ja
Försvarare/ombud önskas Försvarare/ombud närvarande Godtar den försvarare som rätten förordnar

Ja

Förhörsledare

Tor Dereke
Förhörsdatum

2020-09-25
Förhör påbörjat

20:00
Förhör avslutat

20:11
Förhörsplats

Arresten Trollhättan
Typ av förhör

RB 24:8
Utskrivet av

Förhörssätt

Förhörsvittne

Berättelse

Förhör med Arne Magnusson som hörs som misstänkt. Arne tillfrågas om han vill ha en 
försvarare närvarande och det vill Arne ha. Han önskar den rätten utser. Förhörsledarens 
frågor i kursiv stil. 

Arne delges misstanke om  försök till mord alternativt försök till grov misshandel genom att 
med ett fordon ha försökt köra på målsägande beröva denne livet alternativt tillfoga denne 
svår kroppsskada då gärningen varit livsfarlig, Torpet, Håboda 1, Bengtsfors, 2020-09-25, 
mellan kl 14:00--14:10

Arne FÖRNEKAR brott. 

Arne delges misstanke om  misshandel genom att med uppsåt ha backat över målsägandes 
fot så att smärta uppstått, Torpet, Håboda 1, Bengtsfors, 2020-09-25, mellan kl 
14:00--14:10

Arne FÖRNEKAR brott.

Arne delges misstanke om  drograttfylleri genom att ha framfört fordonet under påverkan av 
narkotika, Torpet, Håboda 1, Bengtsfors, 2020-09-25, mellan kl 14:00--14:10



Arne FÖRNEKAR brott.

Arne delges misstanke om  narkotikabrott-eget bruk  genom att olovligen vara påverkad av 
narkotika, Torpet, Håboda 1, Bengtsfors, 2020-09-25, mellan kl 14:00--14:10

Arne FÖRNEKAR brott. 

Arne vill rådgöra med en försvarare innan han berättar mer. 
Förhöret avslutas därför klockan 20:10. 

Uppläst och godkänt. 

Förhör med Magnusson, Knut Arne; 2020-09-25 20:00   diarienr: 5000-K1175411-20
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Förhör Signerat av

Signerat datum

Enhet

Polisregion Väst, Utredningsjour 1 PO Fyrbodal
Diarienr

5000-K1175411-20
Hörd person

Magnusson, Knut Arne
Personnummer

19440113-5738
Den hörde är

Misstänkt
ID Styrkt

Nej
Ställning till misstänkt - målsägande - vittne

Tolk Språk

Brottsmisstanke / Anledning till förhöret

Försök till mord, Misshandel, Rattfylleri, Narkotikabrott
Underrättad om misstanke Underrättad om rätt till försvarare (best i FUK 12§ iakttagna)

Försvarare/ombud önskas

Thomas Ört
Försvarare/ombud närvarande

Ja
Godtar den försvarare som rätten förordnar

Förhörsledare

Birgitta Augustsson
Förhörsdatum

2020-09-26
Förhör påbörjat

16:10
Förhör avslutat

Förhörsplats

Polishuset Trollhättan
Typ av förhör

RB 23:6
Utskrivet av

ba

Förhörssätt

Förhörsvittne

Berättelse

Förhör med Arne Magnussom på polishuset i Trollhättan 20-09-26 i ärende K1175411-20

Förhörsledare insp Birgitta Augustsson och Erik Angelsiöö.

Närvarande vid förhöret är advokat Thomas Ört. 

Förhöret upptaget på ljudinspelning som sparas i ärendet BIRG0354.DS2

Förhörsledare skrivs med kursiv stil. 

 Du informeras då om att du hörs som misstänkt i det här ärendet. Misstankarna det är 
samma som du delgavs då vid förhöret här i går. Jag läser upp dem här nu då igen så 
att advokat här då får möjlighet att ta del av dem.

 Du delges misstanke om Försök till mord alternativt Försök till grov misshandel genom 
att med ett fordon ha försökt köra på målsägande, beröva denne livet alternativt tillfoga 
denne svår kropps skada då gärningen varit livsfarlig. Det skall ha skett vid adressen 
Torpet Håboda 1, Bengtsfors, 2020-09-25 mellan kl 14.00 – 14.10. 

Den brottsmisstanken, vill du lämna någon inställning till den nu? 
Nej men det är ju helt…. Det stämmer ju inte alls.
 Det stämmer inte alls? Du förnekar den?
Ja, absolut.  Han kom ut där. 

 Du delges även misstanke om Misshandel genom att med uppsåt ha backat över 
målsägandes fot så att smärta har uppstått. 



Den här händelsen skall också ha skett nära adressen Torpet Håboda 1, Bengtsfors, 
2020-09-25 mellan kl 14.00 – 14.10.

 Din inställning till den misstanken?
Ja, jag förstår inte det heller.
Du förstår inte det heller?
Jag backade ju sakta men… då kan han inte foten under bakhjulet i alla fall.
 Du förnekar det?
Står så nära …. Ja det får jag absolut göra. Det är inte …. Jag tror inte gjort det medvetet.
 Nej.
Absolut inte. Jag är inte så… så dum är jag inte så att jag …. Nej.
 Du förnekar den brottsmisstanken.
Hmm.

 Då är det ytterligare en misstanke som du delgavs igår.
 Det är misstanke om Drograttfylleri genom att ha framfört fordonet under påverkan 
av narkotika. De är samma adress. Torpet Håboda 1, Bengtsforss, 2020-09-25 mellan 
kl 14.00 – 14.10.
Ja det är ju abslut /bestämd på rösten/… Narkotika, skulle det vara i kaffet då eller?
Förlåt? I Kaffet?
Ja. Jag förstår inte varifrån de fick det. jag har aldrig använt narkotika i mitt liv.

Adv Ört: Kan man säga vilken narkotika som påstås?
 Det finns inte angivet i misstanken.
Adv Ört: Nej, okej. 
Arne: Det var det värsta.

/Arne ombeds byta stol för att ljudupptagningen skall underlättas//

 Det är ytterligare en misstanke.
 Det är narkotikabrott eget bruk genom att olovligen vara påverkad av narkotika på 
adressen Torpet, Håboda 1, Bengtsfors, 2020-09-25 mellan kl 14.00-14.10.
Skulle jag ha varit påverkad på den adressen?
 Ja.
Ja, det var ju där jag var med bilen, på den adressen då?
 Ja.
Men NEJ, absolut inte. 
 Du förnekar det?
Det enda jag … på den, den dagen. För då jobbade jag mycket. Jag drack kaffe till frukost. Så 
jag åt ingen frukost. Det gjorde jag inte förrän jag kom hit och fick lite, igår. 
 Ja.
Så det var ju helt …

 Det är de misstankarna då. 
Då hade jag tänkt informera dig om dina rättigheter då här när du delges misstank, som adv 
Ört här då, redan har gjort och redogjort för vad du har fått kännedom om.
Är det något ytterligare du har att säga kring det?
/tyst/
 Det är ju att du har rätt att inte uttala dig och att du har rätt att ha biträde av advokat.
Nääe, jag vet vad jag skall säga. 
 Du är införstådd med det?
Ja, ja.
 Det finns en blankett här. Jag vet inte om du har tagit del av den eller fick den i går eller?
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Nej.
 Jag lämnar den i vilket fall här då så kan du få den också. 
Jag har inga glasögon.
 Du behöver inte läsa den nu för det är den informationen som du har fått av advokaten här 
då. 

Jag tänker, vi har ju inte träffat dig någon gång förut. Kan du berätta lite granna om vem du 
är som person och vad du gör och så?

Tjaa, jag är ju i gammal ålder nu men…76.
Ja. 76.
Ja, jag har bott där hela mitt liv. Där jag bor nu. Sedan började jag skruva när jag var 6 – 7 år. 
Skruvade och byggde trampbilar och bilar och traktorer, vid 10. Sen har jag pryat på verkstad 
sedan jag var 12 – 13. Så har jag jobbat där till 1990, på Fordverkstad typ. Sedan startade jag 
eget hemma. Så sedan har jag haft verkstad hemma sedan då. Jag har fortfarande det lite. 
 Fordonsverkstad?
Ja, bilar och gräsklippare och allt sådant då. Men nu är det ju inte så… nu är det lite pö om pö 
bara. Före pension fick en ju jobba på ganska bra. 

Är det något som du hjälper dina grannar och boende här i bygden omkring?
Ja, har de fel på bilen. Då kommer de till mig. 
 Det gör de?
Ja, det är ju han Olas sambo då, Kristina eller Carolina. Hon kom med sin bil på torsdagen. 
Nej, på onsdag kväll och ställde den för att jag skulle laga den på fredag, var meningen. 
Sedan, på torsdag kväll då kommer hon med mopeden när klockan är 10 över 7 eller något, 
och hämtar bilen. För (ohörbart) problem med AC , jag har tagit isär. Hon körde utan, säger 
hon och det går ju bra när bilen rullar då. /skrattar till/ 
Då skulle hon leta efter sin man då, Ola. För han gick ute i Tresticklan, reservatet där.
 Förlåt, vart sade du att han gick?
I reservatet. Ute och gick. Så kom han inte hem. Det var ju på torsdag kväll.
 Så det är kl 7, det är alltså klockan 19 på kvällen som hon kommer, då?
Ja, hon kommer ju kl 7 och hämtar bilen. På kvällen.
 Vid 19 tiden på kvällen alltså, på torsdagen?
Ja, ja. Sedan skickade jag ett meddelande på messenger då senare på torsdag kväll. Om hon 
hade hittat Ola? Då har hon hittat Ola. Så fick jag ett svar senare då, runt halv 10. Ja, allt var 
bra och så skrev hon. 
Men jag misstänker att det inte var det då. Det hade varit bättre att hon hade skrivit att allt 
inte var bra för då, då hade jag ju blivit rädd. Då hade jag ju inte åkt dit. 
 Nej.
Jag trodde ju säkert att  det var bra, det var ju torsdagkväll och jag åkte dit på fredag då. Men 
det var ju helt… härdsmälta, där uppe. 
 Härdsmälta?
Ja, det var ju bilar och det var ju det andra… polisen, han som kom ut då, men de andra var ju 
liksom bakom då men …
 Ja.
Så var det ju en helikopter och drog där tidigare då. Men det hörde jag inte så mycket för då 
var jag inne i verkstaden och jobbade. Det var en pojk som kom till mig som berättade det. 

 Vilken dag pratar du om nu?
Ja, det är fredag.
 I går alltså, den 25:e?
Ja.
 Så du såg ingen helikopter?
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Jag såg den när den kom och gick men jag fick för mig att det… tyckte att den var grå. För de 
kalkar ju tjärnen och grejer ock. Så jag tänkte att det är väl en sådan. Jag kunde inte drömma 
om att det var någon där borta. Det var ju helt…
 Där borta? Vart menar du då?
Ja, där som detta hände, då. 3 kilometer ifrån mig. Rätt över då. 

 Vem är det som bor där då?
Ja, det är ju han Ola och Caroline. Det var ju där de var och jobbade. De vet nog det…
 Dom var där och jobbade?
Ja.
 Då syftar du på?
Ja det var ju där de jobbade när de haffade mig om att jag skulle …"fram med det", "mitt 
person nummer". 
Då var de inne i husen där. Jag vet inte vad de höll på med. För  de är ju borta.  De har jag 
inte sett. Inte hört ett ljud ifrån.
 Nej. 

 Men anledningen till att du åker iväg här då på dagen. Är du på väg någon annan stans eller 
har du någon anledning att du åker ner eller?
Jag, jag for till en kompis. 
 Förlåt?
Ja, jag var nere till en kompis och hjälpte honom med en gammal Volvo. Värma lite bromsrör 
till han… så de skulle få loss. Det är en sådan induktionsvärmare. 

 Vart bodde den här kompisen då? 
Den bor 3 km ifrån mig. Ut på stora vägen då. 
 Vad heter den?
Mats Andreasson. 
 Där var du hemma hos honom då på dagen igår?
Ja, jag var hemma ett tag.
 Vilken tid?
Ja, före det var jag ju hemma, hemma och jobbade.
 Ja, i din egen verkstad?
Ja. 

 Vilken tid var du ungefär, hos Mats då?
Ja, det var nog … det var först gången.. var ju vid halv 2 eller något. Men så for jag hem och 
hämtade den där induktionsvärmaren.
Då får jag ju köra mot färja och sedan är ju han…. Dit jag körde det var ju jämt… Det går en 
korse in till mig där. Så körde jag hem och hämtade den och så skulle jag köra tillbaks.

Svänger jag till Mats då svänger jag höger. Svänger jag dit upp, som jag var, då blir det 
vänster. Jag svängde till höger först men … jag kanske skall åka upp och titta, tänkte jag då. 
/skrattar till/ dumme… usch.

 Så din tanke när du åkte iväg hemifrån dig var att du skulle åka till Mats Andersson?
Andreasson.
 Andreasson?
Ja. 
 Och på vägen så….
Ja, då kom jag på att jag kanske skulle åka upp och kolla om den där gröna bilen, eller blå, 
som jag skulle jobba med, stod där då? Det var ju en väldigt dum tanke. 
Vilken bil var det som du skulle jobba med som var grön?
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Det var den, Caroline:s.
 Jaha den stod kvar hemma hos henne?
Ja, hon fick ju hämta den för att åka till Tresticklan. De hade tydligen kommit hem i alla fall 
med den. Den var … nej det vet jag inte. 
 Så det var anledningen att du skulle åka fram till gården här.  
Ja och kolla om bilen stod där. Den stod där men hans bil däremot stod inte där. 
 Hans bil? Vad är det för bil?
Ja, Olas eller hans grabb då. Men det står ju så många bilar där, så. 

 Vad har han för bil då, Olas grabb?
Ja, det är en Audi tror jag, gammal.
 Den såg du inte?
Nej. 
Vad är klockan då ungefär? Har du någon uppfattning om det?
Ja. Det är ju då det hände. Det var ju då det hände, i den vevan. Att han skulle se på eller…

 Hade du fått veta av din bekant här, innan du åker iväg. Att det har varit ngåon helikopter 
ute och kört?
Nej, nej. Det såg jag ju hemma då men det reagerade jag inte mer på.
 Nej.
Jag jobbade vidare så jag hörde inte mycket.
 Nej. När fick du veta att det skulle ha varit någon polishelikopter då?
Ja, det berättas ju sedan. Sen berättas det. 
 Av vem då?
Ja det var ju han Mats, till att börja med.  Så var det ju en Anders Karlsson.

 Så när du åkte ner här mot gården, där du senare stoppas. Då kände du till att det hade 
funnits en polishelikopter som hade befunnit sig i området här i kring bygden?
Njaa, det gjorde jag inte direkt då. Det kom fram mer sedan. 
Det var ju en helikopter jag berätt…   polishelikopter var det inte. 
De hade väl letat efter någonting. Gått ner och stod och flyttade sig och … 
/säger låtg/ Det vet jag inte.

 Men när var det som du fick vetskap om att det skulle ha befunnit sig polis där uppe i 
området då?
Ja det blir ju sedan. Vi pratade väl före om … men de hade ju åkt. Åkt iväg.
 Polisen hade åkt ifrån platsen där?
Ja, då var de där med bilar då, som man såg att det var polis då. Berätade de då.
Okej.

 Så de var där med polismålade bilar om jag förstår dig rätt då?
Hmm. 
 Först. Och de hade åkt därifrån?
Ja. 
 Det hade du fått berättat av någon?
Ja. Jag trodde att de inte var kvar längre. Då kan jag sticka upp och titta om den bilen står 
kvar där.
 Så det var det…? /avbryts/
Det var väl dumt. 

 Du kände till att det har varit polis där tidigare på dagen?
Ja, som jag förstod det hade hänt någonting. Det förstod jag ju att det har hänt någonting. 
Men jag vet inte vad som har hänt. Med familjen. 
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 Nej.

 Men du är bekant då, förstår jag ju, med de som bor här på gården?
Ja i och med att de bor 2 km bort så…
 Hur länge har ni varit bekanta då?
Ja, han flyttade väl dit för en 4 år sedan. Men så var han ju borta, varit borta. Inlåst. 
 Vem hade varit inlåst?
Han som bor där. Men det var …. Det får ni väl leta upp själva.

Men har du träffat honom här på gården, den senaste tiden eller?
Ja, jag träffade han  ju förra veckan. Denna veckan, i onsdags.
 Så du känner till att han fanns hemma på gården igen?
Jo, jo, jo. Han är hemma. Han jobbar i Bengtsfors. 

 När kommer här. Du har bestämt dig för att åka ner för att titta på den här gården.
Vad är det som händer när du kommer mot gårdsområdet om man säger så? Bostaden och 
byggnaderna där nere på gården?
Ja a. Det är ju det jag berättade förut. Han som kom då och skulle ha person numret.

 Hur går det till kan du berätta det?
Nää, han kom ju i full fart. Han har ju liksom…det var ju inte att han hälsade direkt. Det var 
ju inte så där vänligt, typ då.
Han kunde ju börjat prata och frågat typ "vad gör du här?" eller så och så. Det hade kanske 
fått igång en diskussion.
 EA: En gång till? Jag hörde inte?
Jo men om han hade liksom frågat, om han hade börjat prata. Om han hade frågat "Vad gör 
du här?" eller "Vad gör du här?". Då hade han väl kunnat få igång en diskussion. Inte bara 
"Personnummer", då .(ohörbart)

 Har du kommit ner på gårdsplanen när du stoppas?
Nej, jag var aldrig uppe på planen. Jag var längre ner. Nedan för stugan, typ. Det är ju liksom 
vägen upp också stugan här då sedan. Längre ner där. //visar med händerna i luften//

 Så du blir kontaktad../avbryts/
Nere vid gårdsplan var det fullt med bilar. Så där kom man inte upp. 
 Det var du inte fram så långt?
Nej. 

 Så möts du då av en person här. En man. 
Ja det var ju han som var polis då. Jag trodde (ohörbart) /pratar i mun på varandra//
  Ja, presenterar han sig som ….
Va?
 Vad säger han? Presenterar han sig eller?

Nej, han säger "jag är polis"
 Ja.
"Person nummer"
 Ja. 
Njaaääe, person nummer, sade jag. Varför då?
Person nummer! Sade han.

Ja, ja, det verkar inte alls trevligt. Jag tyckte…. , då blir jag liksom rädd och "Vad faen är 
detta?"
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 Ja. Vad händer då när du ifrågasätter det, att du skall visa…?
Ja, jag var ju så dum. Jag skulle ju ha gjort det. Men det …
 Hade du legitimation med dig?
Vad?
 Hade du legitimation med dig?
Ja, ja men det …. Legitimation frågade han ju inte efter?
 Nej?
Bara person nummer då. Muntligt. 
 Så han frågar efter person nummer?
Ja, muntligt. 

 När du har kommit i kontakt med honom. Har du stannat så att du har stängt av din bil och 
står stilla här eller?
Nej, jag körde ju sakta upp å han stannade. Han kom ut direkt då. Snabbt.
 Har du motorn igång då fortfarande när ni pratas vid där eller?
Ja, den var igång. Det är en Kia. Den går så tyst. 

Nääe, så började jag ju rulla bakåt då för … jag visste ju inte. Jag blev ju rädd också där. 

 Visar han på något att legitimera sig med. Att han är polis?
Ja, jo han visade ju polisbricka sedan då. Det gjorde han men jag hade inte glasögonen på 
mig så jag såg inte namn.
 Säger du det till honom eller?
Ja. Men eee, jag hade dem i fickan då. Jag tog inte
 Du tog inte på dig dem?
Nej. 

 Vad är anledningen till att du misstror det här, den här mannen att han skulle vara polis?
Tja. Men man läser ju och hör och det …. det är ju så mycket poliser som inte är poliser och 
det är ju allt möjligt i media. I media då i alla fall. 
 Förlåt?
Det är så många… det är i Media. Det är poliser som inte är poliser och det tycker jag man 
läser om. 

 Men du känner ju till att det har funnits polis här uppe i området tidigare här på för… på 
dagen?
Ja.
Ändå så tänker du inte att det skulle var så?
Nej jag tror … nej jag tänkte ju… för det är ju mystiskt allt detta. Mitt besök är väl inte något 
mystiskt det är väl det andra som är mystiskt?
Jag trodde det var kompisar ifrån hans …. Det måste ju vara något mystiskt.
 Nu förstår jag inte?
Det var ju något mystiskt som polisen var ute efter med helikoptern. _för det var ju inte mig 
de var ute efter med helikoptern.
 Nej.
För han kom ut (ohörbart) sen. 

 Men ….
Det har väl polisen pejling på det. Vd de har varit ute efter.
 Ja.
Mitt, det blir ju bara en liten grej det här. 
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 Men du sade, det är mystiskt med den här mannen som kommer fram och legitimerar sig som 
polis. Det förstår jag inte riktigit hur du tänker då?
Nej, jag blir ju liksom rädd. Jag … jag har ju, hade tänkt att polisen har åkt. Och så är det folk 
kvar då, typ. Jag tänkte att då är det väl kanske kompisar till han som bor där. 
 Jaha.
Det var ju civil då.
 Ja.
Nej, jag vet inte. Det gick ju så fort då. Men det var ju dumt. Jag skulle /djupt andetag/ jag 
skulle ha gett han person nummer.

 Vad är anledningen då att du uppfattar det som att det är mystiskt att det är person kvar här 
på platsen som legitimerar sig som polis? Vad tänker du då?
Ja, mystiskt och mystiskt vet jag inte. Men di höll väl på med något inne i huset antagligen då.
 Di?  Ser … är det fler personer du ser?
Ja, det var ju två poliser till då. De var ju tre.
 Tre? Är de också framme och pratar med dig eller?
Njaa, det gjorde de ju sedan då. Det blir ju sen det.
 Senare.
Hm. 
 Men vid det här tillfället när du…? /avbryts/
Nej då såg jag bara han. 
 Då såg du bara honom?
Ja. 
 Hur sent är det här tillfället när du ser de andra två då?
Ja, det blir ju 20 minuter senare kanske. Dom sprang väl efter med bil då.

Ja, men när du står här nere och första kontakten du får med den här mannen som legitimerar 
 sig som polis.
Ja. 
 Ser du i det sambandet några ytterligare personer som rör sig här på gården?
Nej. Nej det gör jag inte.
 Nej.

När ni pratas vid. Du och den som legitimerar sig. Jag kallar honom polismannen nu i 
fortsättningen då. Hur går det till?
Ja, vi pratade väl inte. Det var ju … ja, men "Person nummer, person nummer".

Öppnar du dörren?
Nej, nej jag öppnar inte dörren.
 Har du låst dörren?
Det vet jag inte men den låser sig automatiskt på den bilen. 

 Hur kommer ni i kontakt med varandra då? Pratar ni med varandra då? Pratar ni genom …?
Fönstret.
 Fönstret på din sida av bilen?
Ja.
 På förarsidan alltså?
Ja.
 Hur långt har du ner den då?
Ja, det var nervevat.
 Det var nere i bott?
Ja.
 Så det är inga svårigheter att prata med varandra.
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Nej, nej, nej. Han stod ju jämt utanför. Han tänkte inte på Corona eller något. 

 Utanför säger du, precis. Kommer ni i kontakt med varandra på något sätt fysiskt?
Nej, nej det gör vi inte. 
  Det gör ni inte?
Nej, nej. 

 Vad är det som får dig att besluta dig för att lämna den här platsen?
Ja, det var att jag blev faktiskt rädd. Det var obehagligt. Jag ville inte vara kvar där. 
 Försöker han på något sätt hindra dig, den här polismannen?
Nej. Ja i och med att han ville ju ha … han vill ju ha …. /skrattar till / nu glömde jag det igen. 
 Mitt… han ville ju ha 4401 numret.
Ditt person nummer?
Person nummer, ja.
Ja. 

 Men du läser inte upp det eller säger det till honom?
Nej. Jag vet inte varför. Det blev väl en klick i huvudet på mig då. Att jag inte gjorde det. Det 
hade inte spelat någon större roll. Så då hade det nog gått mycket bättre då.

 Ni har pratats vid där en stund och du får en känsla av att du blir rädd. Vad är det som 
händer då?
Ja, då går jag ju baklänges då med bilen. Backar ner mot vägen då.
 Du börjar backa mot vägen?
Ja. 
 Har du rutan fortfarande nedvevad då?
Det har jag.
 Säger polismanen något då i samband med det?
Ja, han går ju efter då. Han säger "Stanna" Stanna". Sen tar han upp revolvern. Då säger han 
"Stanna eller så skjuter jag". 
Då blir jag ju räddare.

 Säger han det i det här skedet när du börjar backa upp ifrån gården?
Ja, längre ner på vägen då.
 Jaha. Vad gör du då?
Jag blir ju räddare och då  kör jag ju fortare ut på vägen då och iväg då. Står ju där och viftar. 
H an har ju… /avbryts /

Hur går det till när du backar? Tittar du i backspeglar eller ser du, vänder du dig om eller?
Nej. Jag ser i backspegel. Det går så fint. Det har jag tränat på.
 Du backar via dina backspeglar?
Ja jag såg i backspeglar.
 Har du sikt framåt också då?
Ja, ja visst. 
 Vad ser du då? Vad händer framför dig?
Jam han är ju där då. Han är ju där strax framför mig. 
 Framför menar du…?
Bilen
 Framför fronten på bilen eller vid sidan av bilen?
Nen typ på ena flygeln då typ, menar jag. 
 Vilken flygel då?
Ja, det blir ju vänster då.
 På vänster?
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Ja, jag sitter ju på vänster. 

Är han i höjd med fönster rutan när du håller på och backar här eller?
Nej, nej, nej. _Det var han lite .. det var han där uppe i början då en liten stund, annars har 
han varit längre framför. 

 Hör du vad han säger till dig? Eller säger han till dig någonting i samband med att du 
börjar backa? 
Jaa "Stopp stopp" "Person nummer".
Vad svarar du på det då?
Nej, jag svarar inte. 
Du svarar inte?
Nej. Knappt på höravstånd. 

 Har du automat eller har du manuell växellåda när du växlar?
Nej jag har manuell.
 När du har stått stilla här och pratat med polismannen. I vilket läge har du växeln då?
Där uppe?
Det vet jag inte. Det kommer jag inte ihåg. Men det är ju lätt att lägga i backen.
 Det är lätt att göra det?
Lägga i backen, ja. 

 Så du lägger i backen och börjar att köra bakåt?
Ja, det är ju där uppe det. Längst upp. 
 Ja men nu pratat jag först om händelsen här nere.
Där nere ja,. Det är klart att jag måste lägga i backen för att jag skall backa.
Ja. Jag visste inte om du hade stannat och haft i backläge redan från början där. Redan när du 
 stannar eller om du lägger i neutralt läge då?
Nej jag hade ju backen i hela tiden när vi var där och frikopplar i så fall. 
Ja. Okej. 

 Uppfattar du någonting att din bil på något sätt är i kontakt med polismannen?
Nej.
 Inget?
Nej. Absolut inte.  Jag vet inte varför di kör med det. Absolut inte.

 Du backar upp emot vägen som du har svängt ner från. 
Ja, ja. Jag backar ut på vägen mot Mössemark då. Det är ju bättre grusväg. 
 Vad händer här när du kommer upp här till den korsningen.
Den korsande vägen?
Vad menar du med korsande? Jag backar ju ner där och så backar jag så och så kör så.
Då visar du med dina händer här som att du kommer och backar bakåt och kör fram.
Du backar bak åt vänster?
Jag backar däråt och sedan kör jag däråt.
Sedan kör du. Hur långt backar du bakåt?
Det är jämt så att det går att vrida ratten och köra framåt. Behöver ju inte backa… svänga 
något egentligen bakåt mer än lite.. sedan går det.

Så du backar ut åt vänster när du kommer upp till den korsande vägen och sedan kör du 
framåt efter det?
Ja. Kommer ut så, backar lite så och så. //Visar med höger handen som att han backar bak 
mot vänsterhandens handflata som då skall vara den korsande vägen. //
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Är det något som händer uppe här i den här korsningen i samband med att du backar ut på 
vägen?
Nej. Nej, det är ju den korsningen där jag åker till han Mats där. 
Nej han står ju där och viftar med den där revolvern. 
 Ja, vart står han?
På vägen upp till huset då. 
 Polismannen står och viftar med sin revolver, säger du?
Ja. En bit upp. 

 Jag tror, kan du rita lite granna bara hur du förklarar. Du får här ett papper och penna.
Adv Ört: Kan du se något utan glasögon? 
Ja jag ser nog.
 Adv Ört: Annars har jag ett par läsglasögon här som du kan få låna av mig. 
Nej, nej det är nog ….

//Arne ritar en skiss som bifogas förhöret//

 Då skall vi se om du kan förklara vad det är du har ritat här.
Det är på vägen?
Jag backar så.  Det är mot Färjan det, vägen där. Jag backar så och så kör jag fram så. 
 Ja. då ligger huset? Du kan rita gården, den är där nere då?
Den ligger där ja. 
 Då kan du skriva, vad heter den gården, Torpet Håboda.
//Arne skriver Torpet vid bostadshuset//

 EA: Kan du märka ut också vart du stannar och där du pratar med polismannen?
1:a gången?
 EA: Ja. 
Ja det är här ungefär.
 BA: Det är strax innan du kommer fram till gårdsområdet, om jag förstår det rätt då?
Ja. Jo för här är det ju massa vilar. / visar på området till vänster nedanför bostaden på 
skissen//
 BA: Bilar, ja du kan ju rita och skriva bilar där då och gör några fyrkanter eller hur många 
du hinner uppfatta, det vet inte jag men.
Ja men här var det ju en stor släpkärra.

Där stod Olas den blåa Chevan. 
 Du kan göra ett kryss på den bilen då som är en blå Cheva. Den som du gör ett streck på är 
en släpkärra. 
Ja, det var nog polisens de här. Släpkärran och bilen.
 Det står en bil framför släpkärran?
Ja. Så stod en bil här //ritar vid sidan av bostadshuset.

 Det är gårdsplan alltihop det här?
Ja. Så har han ju garage här då. //ritar till höger på skissen.//

 Du kan skriva garage där då.
Ja. 
 Då förstår jag. 
Det var de bilarna jag såg. Jag såg inte mer än det. Ifrån min position.
 Ja. 

Då förstår jag det som att du har backat rakt upp sett från gårdsplanen och kommer upp till 
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T-korset?
Ja.
 När du backar ut på den större vägen här då åt vänster så skissen. Är det någonting som 
händer här då i samband med att du backar ut på den här vägen?
Nej inte vad jag vet.

Det var att jag puttade till soptunnan som stod där, faktiskt. 
Ja, du puttar till en soptunna. Vart? Kan du rita ett kryss där då där soptunnan stod. Vilken 
sida den är på?
Ja, okej.

Är det något som gör att du stannar eller kan du fortsätta att backa?
Nej, den… nej jag stannar inte för den.
 Du stannar inte för det?
Nej.
 Du fortsätter att backa.
 Ja jag har inte långt kvar till vägen. 
 Den står lite före du kommer ut på den stora vägen?
Ja, ja visst. 
Är det en soptunna eller är det flera soptunnor?
Det var en.
 En?
En.

 Vart ser du den här polismannen då, som står, som du säger och viftar med ett vapen?
Ja, det är väl ungefär här då.
 Då ritar du som ungefär vid utfarten på den större vägen?
Där, ja. 

Du gör en kraftigare prick där.
Ja jag gjorde en prick där. 

 Hör du någonting? Om polismannen säger något vid det här skeendet?
Nej inte mer än "Stopp! Jag skjuter."
 Det hör du att han säger?
Det hör du att han säger?
 Ja, det har jag hört. Det var ….

 Hinner du tänka någonting då eller?
Nja, det tänker … hinner en ju faktiskt men (ohörbart)  det gick ju bra. Men det var inte 
roligt. Det har jag aldrig varit med om den saken.
 Nej.
Det har jag aldrig haft.
 Vad  kommer det sig att du inte stannar då när han …. När du hör att han ropar det här att 
du skall stanna?
Ja men jag var… är ju inte… Ja ja det var ju en bra fråga. Den kan jag inte svara på. 
 Du kan inte svara på det?
Nej.  Nej för då var ju redan…. Ja jag var ju inte 100 säker då. 
 Säker på att?
Ja, att det kunde vara någon annan då.  För jag vet ju där uppe. Det är ju … det har ju varit 
mycket där uppe.

 Vad tänker på då?
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Tuffa killar. Från Norge och överallt. Från överallt i den undre världen.
 Nere under? Du visar med händerna som att det är …./avbryts/
Ja, det har ju varit många tuffa i den där världen. För de har ju satt och grejat och odlat och 
….  Men det vet väl de andra. Vad som har varit där.
 Ja. Vad känner du till att det har varit där?
Ja, jo jag känner väl till en massa. Men det behöver jag inte gå in på. 

 Det är något som har odlats. Är det på gården som det har odlats eller?
Ja, ja. Det var ju många år sedan det.
 Vad var det som odlades då?
4 år sedan.
 4 år sedan?
Ja minst eller 5. 
 Ja
Det var ju cannabis. Men det har de ju haft koll på, det här. Han åkte väl dit.
 Ja, men är det något som du har varit … har sett själv, eller känner till så? Eller är det bara 
rykten du har hört eller?
Nej jag har sett det själv efter att de tog det då. Men då var det ju bara avklippt allt. Bara 
tittade på det.
 När var det då?
Nja det är nog 4 år sedan.
 Ja, det är inte något som har varit nu den senaste tiden?
Nej, nej han har ju kommit hem och är skötsam. 
 Han har kommit hem och är skötsam?
Ja det förmodar jag men det är ger sig väl. 
 Det är din uppfattning i alla fall?
Ja mot mig har det varit så. Vi har lagat bilar och ….

 Det är anledningen att ni har umgåtts? Det är att du …
Nja, vi har inte umgåtts mer än att vi har reparerat bilar egentligen. 
 Det är inte så att ni har besökt varandra och umgåtts på det sättet?
Nej. Inget besök.
 Som vänner?
Nej jag har inte tid med det. Jag har en tjej och det räcker med besökare. 
Frun dog för 5 år sedan så jag har så mycket att göra hemma. Jag har får och hönor.
 Då kan man säga att ni är bekanta då?
Ja, bekanta.
 Du hjälper dem med att reparerar bilar då de krånglar.
Ja, jag gör det. 
 Det är inget annat. 
Förstärker pensionen. /skrattar//

 Vart åker du när du åker iväg här ifrån då?
Därifrån?
 Ja.
Då åker jag ner till han Mats.
 Direkt ner till Mats?
Ja. 
 Vad händer nere hos Mats?
Ja, där kommer ju hela staben efter dit då. 
 Hela staben?
Ja. Det är alla tre då. 
 Tre?
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Denne och de andra två då, poliserna. 

 Vid vilket tillfälle konstaterar du att det är poliser då?
Ja, det var ju… tjejen var ju polisklädd och …. Men den andre var ju civilklädd då, pojken. 
Det var ju två pojkar, civila då. Så hon var ju polisklädd.
 Ja. Förstår du först då att det verkligen är polis då menar du eller?
Ja, ja jag misstänkte väl tidigare att det var det, till slut då. Men …. Men då blev det ju….
 Till slut? När var det då? När du liksom…
Ja det var ju när de kom dit ner då till Mats. De hängde ju efter mig till dit då. 

 Men när du står där…/abryts/
Det var ju bra för jag tänkte att jag åker dit för då har jag en kompis som är med mig. 
 Det är anledningen att du åker dit?
Ja. 

 Hur långt är det bort till honom ifrån den här platsen där…?
Ja, 6 – 700 meter. 
 Då ser du att en av de som kommer ifatt dig här är polisklädd?
Ja de var i bilen allihop. Samma bil. Det var ju tjejen i den bilen.
 Hon var polisklädd?
Ja.
 Det är först då du blir säker på att det verkligen är poliser?
Ja, då blev jag säker. Då sade jag det att "Det var inte bra".
 Det var inte bra?
Nej. Det var hon som först kom (ohörbart)

 Jag har ingen mer fråga. Erik har du någon?
Ja, jo jag har lite frågor.

 Du sade att när du åkte upp till gården. Vad var det för bilar du såg? Du sade att det stod 
mycket bilar. Vad var det för bilar?
Ja det var en av hans bilar, Chevrolen. Den kände jag igen. Det var en med stor släpkärra. 
Sedan kan jag inte säga vad det var för märke för det blir ju en bil från sidan då. Bilarna är ju 
ganska lika.
 Som jag förstår det då., så var det civila bilar? Eller såg du någon polisbil?
Ja civila bilar var det. Inga polisbilar. Nej, hade jag sett det då…. (ohörbart)

 Sedan sade du det att när du står och pratar med polisen först. När du nästan är framme på 
gården. När du börjar backa. 
Vad gör polisen då? Försöker han hindra dig från att backa?
Ja han skrek ju "Stanna Stanna".
 Ja men försöker han fysiskt på något sätt hindra dig?
Jag vet inte om han … ryckte väl tag i spegeln. .
  I spegeln? 
Ja.
 Rör han dig vid något tillfälle?
Nej, nej. Nej.
 Alltså är han inne i bilen på något sätt?
Nej, nej. Det är han inte. 

 Sedan säger du då att du backar ner. Vad skulle du uppskatta att du när du backar ner till 
vägen, backar du långsamt bort eller fort?
Nja det går inte så fort. Vägen är ju smalt. Så jag backar ju med backspeglarna, sidospeglarna. 
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Så man kan ju inte backa så fort.

 Men du backade på någonting sade du?
Ja det var ju längst ner i änden där. Soptunnan.
 Ja. Men höll du dig på vägen hela tiden eller?
Ja, jajamän, ja. Det gjorde jag. 
 Sedan backade du ner ut åt vänster och så skall du köra mot din vän.

Polismannen då sade du, han befann sig alltså på uppfartsvägen till huset?
Ja. Han står där. //pekar på skissen// Med pistolen.  Jag kommer inte ihåg om han gjorde så 
eller om han gjorde så eller… Det blir ju ganska snabbt. Det var ju… jag började ju komma 
iväg ock… men jag upplever inte att det har hänt något dramatiskt över huvudtaget.

 När du kör iväg då. På vilket avstånd har du polismannen då, ifrån bilen, då?
Det var kanske flera meter.
 Flera meter?
Ja. Det är nog en 3 – 4 meter minst.  Så det förstår jag inte vart de har fått det ifrån. 
Vilket då?
Ja att jag skulle liksom.. det med att försöka köra på honom. Det tycker jag var hårt. 
Vad sade du? Det tycker du…
Ja, det tycker jag var hårt. För det har jag aldrig någonsin i mitt liv försökt att gjort eller tänkt. 
Köra på någon. 

 BA: En fråga. När du har kommit fram mot gården. Har du klivit ur din bil innan poliserna 
kommer upp på gården här i samband med att du stoppas?
Nej. Jag går aldrig ur bilen.

 BA:Jag tänker där uppe hos Mats. Har du hunnit stanna och parkera din bil och gå ur den?
Ja, ja det hinner jag. De kommer ju akurat då
Är du kvar vid din bil då när de kommer eller?
Jajamän. Då kommer den där polistjejen fram och frågar efter födelsenummer.  
  Så det går lugnt till och så?
Ja det går korrekt. Sedan var det ju väldigt tragiskt. (ohörbart) 

 EA: När du har backat ner då från uppfartsvägen och ut. När du då väl kör iväg och du 
säger då, att i det skedet så står polismannen på uppfartsvägen. Kör du iväg …. Kan du 
beskriva hur du kör iväg? Kör du iväg långsamt, fort, eller hur skulle du beskriva det?
Nej då gasade jag nog på lite för då är det ju raksträcka.
 Vad innebär det att du gasar på lite?
Ja det kan väl bli 50 km, 60 och så är det en sväng. Det är ju inga högre farter.
Hmm. Men accelererar du iväg i hög fart?
Nja, inte så att hjulen släpper och styrar och så. Det drar ju normalt ax.
 Noramlt ax?
Det är ingen rivstart. Det är det inte. Nej.

BA: Har advokaten några fler frågor?

Adv Ört: Ja, någon eller möjligen några frågor har jag Arne. Jag noterade här i början, när du 
fick frågor så säger du någonting om att "hade de frågat efter legitimation" säger du. Men du 
pratar om "personnummer" i stället. 
Ja.
Gör du någon skillnad på det där?
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Nej, nej det gör jag inte.
Adv Ört: Nej okej. 
Nej det är väl det att nu har väl alla … de slår in personnummer i telefonen och så kommer ju 
allt upp. Det är väl väldigt bekvänt så.
Adv Ört: Ja just det.
 Men om polisen hade sagt "Får jag titta på ditt körkort?". Vad hade du gjort då?
Ja det vet jag inte. Det har jag ju i mobilen.

Adv Ört: har du ditt körkort i mobilen?
Ja.
Adv Ört: ja det sitter i någon ficka där. Det är så du menar?
Ja. Nej det var ju en bra fråga men en …jag vet inte vad som hände, men det var ju det här 
gamla. Att just den här platsen, det har varit så infekterat och brottslighet och mystiska 
människor.
Så som de har stulet hela huset och var när föräldrarna kom och skrämde dem och det var ju 
norrmän då i och för sig. Blandat. Det är ju det som gjorde att en får den där bilden. Att det 
inte är helt säkert. Annars hade jag ju inte vänt.

Adv Ört: Nej. För har du något otalt med polisen sedan tidgare?
Nej nej. Jag har inget otalt med polisen. Nej nej. Vi är så goa vänner, så.

Adv Ört: Vad var du rädd skulle hända där då när den här personen, nu i efterhand, vet är 
polis. Vad var du rädd skulle hända?
Ja det kanske var, kidnappad eller något. Jag vet inte. Utpressning eller något. 

Adv Ört: Det finns ju här ett påstående om att du skall ha försökt att med din bil köra på 
målsägaren och ta död på honom helt enkelt?
Ja, vart kommer det ifrån?
Adv Ört: Du har ju sagt här nu att du kan inte erinra dig att du har varit nära den här 
personen?
Nej, nej nej. Det har jag aldrig någonsin. Det fattar jag inte hur i fridens namn  vart de har 
kunnat få det ifrån. 

Adv Ört: Det sägs ju också att du skall ha backat över målsägarens fot?
Ja, det sägs det. Det sade han ju redan då när de…
Adv Ört: Ja
Men det kan inte jag säga. Jag märkte ju inte något i bilen. Det borde ju märkts, kännas 
sådana där sm.å…..

Adv Ört: Sedan misstänker man ju att du skall ha använt narkotika?
Ja det är Marino, pojken min…. barnbarnet Marino. Han åkte upp dit sedan då. Han åkte dit 
upp sedan då så han fick personnumret till honom då. Då gick det ju bra. Det var samme kille 
som min då. 
Det var väl inget fel på den foten. Han sprang ju så lätt.

Adv Ört: De misstänkte ju här att du skulle ha använt narkotika. Man kan inte säga vad för 
slags narkotika. Men jag har uppfattat att du har sagt att du har inte använt någon narkotika. 
Har du haft någon slags samröre med narkotika?
Nej. Vad skulle det varit för något då i så fall?

Adv Ört: Använder du någon medicin?
Nej. Det är kaffe och så är det snus. Nu har jag ju inte snusat på gôrlänge. Så är det rullning, 
tobak. Det är inget i den.  Aldrig använt narkotika i hela mitt liv. 
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Adv Ört: Jag uppfattar det som att det lilla.
Jag förstår inte vad det var för skämt? 
Adv Ört: Det är nog inget skämt utan det är ju en brottsmisstanke som du är delgiven. Den är 
ju tämligen opreciserad i övrigt. Men jag har fått ett svar utav dig och jag nöjer mig med det.
Så jag har inga mer frågor Arne utan ….
Det kan jag inte fatta hur det med narkotikan….

BA: Då har jag ingen mer fråga nu. Är det något du själv undrar över eller vill ställa någon 
fråga kring, det vi har pratat omkring nu?
Nej.

Adv Ört: jag kan ju informera dig om att det som händer nu efter förhöret då, som strax 
avslutas. Det är ju att poliserna här har en kontakt med en åklagare då som är 
förundersökningsledare. Då kommer den åklagaren ta beslut om du skall vara fortsatt 
anhållen eller om du kan släpptas ut härifrån. Bara så du vet lite vad som händer.
Jag hoppas jag får gå ut. Jag kan inte vara här.

EA: Vi pratar med åklagaren direkt efter förhöret. 

Förhöret avslutas kl 17.05

Förhöret i efterhand utskrivet från ljudfil. Utskrift gör ej anspråk på att vara exakt ordagrant 
återgivet. 
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Begäran om kriminalteknisk undersökning TekNr

FÖRTUR
5500: Väst; 5504: Fyrbodal
It-handläggare PO Fyrbodal

Ärendeuppgifter
Inskickad datum Myndighetskod Referensnummer

2020-09-25 5000 K1175411-20
Datum för brottet/händelsen Adress och ort för brottet/händelsen

2020-09-25 Torpet, Håboda 1, Bengtsfors
Brottskod (grövsta) Brottsrubricering

0329 Försök till mord
Förtur Redovisning önskas senast

Häktning/åtal 2020-10-09

Kontaktuppgifter
Begäran upprättad av, enhet Telefonanknytning

Tor Dereke, Krimjouren Västra Fyrbodal 0725-015580
Förundersökningsledare/uppdragsgivare, enhet Telefonanknytning

Daniel Edsbagge, Åklagare 11414
Utredare/handläggare, enhet Telefonanknytning

Undersökningar
Undersökningstyp Undersökningsförklaring

Mobiltelefonundersökning Finns det något som styrker vad misstänkt gjorde på platsen?

Mobiltelefonundersökning
PIN-koder, PUK-koder, telefonlås, avslagen/påslagen

PIN-kod används ej på någon telefon. 

Godsförteckning
Beslagsnr/Beskrivning/Platsbeskrivning Säkrat av/datum/klockslag Hantering Önskad undersökning

2020-5000-BG117891-1
Mobiltelefon i svart fodral
Mt hade den på sig

Jonas Carlberg
2020-09-25

Åter
utredare

Mobiltelefonundersökning

2020-5000-BG117891-2
Mobiltelefon
Mt hade den på sig

Jonas Carlberg
2020-09-25

Åter
utredare

Mobiltelefonundersökning

Personförteckning
Personnummer Efternamn Förnamn Personstatus DNA-prov Daktad

19440113-5738 Magnusson Arne Misstänkt Kommer
att topsas

Nej

Materialet skickas/lämnas
Inlämningsställe

Trollhättan Robert Lindh

Inskickad: 2020-09-25 21:10 1 (2) tor.dereke@polisen.se

TekPro mobiler , 2020-09-25 21:10   diarienr: 5000-K1175411-20
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Begäran om kriminalteknisk undersökning TekNr

FÖRTUR
5500: Väst; 5504: Fyrbodal
It-handläggare PO Fyrbodal

Syftet med undersökningen
Syftet med undersökningen (särskilda frågeställningar)

Finns det något som styrker vad misstänkt gjorde på platsen?
Platsen dit misstänkt kom och greps på har nyligen varit intressant då där odlats en stor mängd
narkotika(marijuana). Finns information som tyder på att misstänkt är inblandad i detta eller
kanske brukar narkotika?

Inskickad: 2020-09-25 21:10 2 (2) tor.dereke@polisen.se

TekPro mobiler , 2020-09-25 21:10   diarienr: 5000-K1175411-20
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PM
mobiltelefoner

Signerad av

Signerad datum

Enhet

Polisregion Väst, Grova brott 1 PO Skaraborg
Diarienr

5000-K1175411-20
Uppgiftslämnare

Angelsiöö, Erik
Datum

2020-11-19
Tid

11:30
Beslag verkställt

Nej
Material för analys

Nej

Mottaget Mottaget datum Tid

Sätt på vilket uppgift lämnats

Upprättad av

Erik Angelsiöö

Uppgiften avser

gällande misstänkts mobiltelefoner
Uppgift

Undertecknad har gått igenom misstänkts mobiltelefoner, BG117891 punkterna 1-2

Inget av värde för utredningen har anträffats.

/Pa, Erik Angelsiöö



Enhet

Polisregion Väst, Utredningssektion 1 PO Fyrbodal

Protokoll över
frihetsberövande

Signerat av

Tor Dereke
Signerat datum

2020-09-25

Diarienummer

5000-K1175411-20
Aktuell status

Anhållande hävt
Person som tvångsmedlet avser

Magnusson, Knut Arne, 19440113-5738
ID-kontroll

Kontrollsätt

Körkort
Kontrollerat av

Tor Dereke

Grunduppgifter för tvångsmedlet
Inledande frihetsberövande

Gripande
Datum och tid för beslut

2020-09-25 14:20
Beslutsfattare

Carlberg, Jonas
Brott

0357  -  Misshandel, annan än grov, mot man 18 år eller äldre, obekant med offret, utomhus
0377  -  Misshandel, grov, mot man 18 år eller äldre, obekant med offret, utomhus
3070  -  Rattfylleri, inkl. grovt, under påverkan av enbart narkotika
5011  -  Narkotikastrafflagen, bruk
Plats för verkställan

LV2206 Bengtsfors ,  LV2206
Bengtsfors ,  Bengtsfors

Verkställt av

Carlberg, Jonas
Sadiku, Amir

Datum och tid för verkställighet

2020-09-25 14:20

Envarsgripande Gripen av Införd av Införd datum och tid

Övriga närvarande vid åtgärden Övriga uppgifter om verkställigheten

Förvaringsplats

Uppgifter om hävning
Datum och tid för beslut

2020-09-28 14:50
Beslutsfattare

Vänersborgs tingsrätt
Datum och tid för verkställighet

2020-09-28 14:51
Verkställare

Ryrå, Tomas
Blom, Åsa

Övriga uppgifter om verkställigheten

  93



Enhet

Polisregion Väst, Utredningssektion 1 PO Fyrbodal

Protokoll över
frihetsberövande

Signerat av

Tor Dereke
Signerat datum

2020-09-25

Diarienummer

5000-K1175411-20

Beslut

Typ

Gripande
Datum och tid

2020-09-25 14:20
Beslutsfattare

Carlberg, Jonas
Typ

Anhållande
Datum och tid

2020-09-25 20:35
Beslutsfattare

Olsson, Katarina
Typ

Anhållandet kvarstår
Datum och tid

2020-09-26 18:24
Beslutsfattare

Gustafsson, Carina
Typ

Anhållandet kvarstår
Datum och tid

2020-09-27 14:41
Beslutsfattare

Budell, Rebecca
Typ

Ändra restriktioner
Datum och tid

2020-09-28 10:28
Beslutsfattare

Nykvist, Malin
Typ

Häva
Datum och tid

2020-09-28 14:50
Beslutsfattare

Vänersborgs tingsrätt

Åtgärder

Typ

Förvarstagande i polisar-
rest

Datum och tid

2020-09-25 17:25
Utfört av

Norrman, Hanna

Typ

24:8 förhör genomfört
Datum och tid

2020-09-25 20:00
Utfört av

Dereke, Tor
Typ

Övrig anteckning
Datum och tid

2020-09-26 19:00
Utfört av

Angelsiöö, Erik
Augustsson, Birgitta
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Beslut om att ett anhållande kvarstår
COB-TM456410-20

MISSTÄNKT Magnusson, Knut Arne, 19440113-5738

BROTTSGRUND Misshandel 2020-09-25 14:00 -- 2020-09-25 14:10 Torpet,
Håboda 1, Bengtsfors, Bengtsfors kommun
Id: POD50-BM2020-1014603651-52, Ext ärendenr: 5000-
K1175411-20
Försök till mordl 2020-09-25 14:00 -- 2020-09-25 14:10
Torpet, Håboda 1, Bengtsfors, Bengtsfors kommun
Id: POD50-BM2020-1014604697-5J, Ext ärendenr: 5000-
K1175411-20

Lagrum Skäl för frihetsberövande

X 24:6 1 st RB Flyktfara Misstänkt okänd

24:6 2 st RB X Kollusionsfara Saknar hemvist

Recidivfara Annan skäl:

Fängelse minst 2 år

Restriktioner* Inga restriktioner

Samsittning Tillåts X Prövning

Skäl till restriktion Det finns risk för att den misstänkte, genom en annan intagen, ska påverka
vittnen eller andra förhörspersoner att inte lämna riktiga uppgifter. Det skulle
försvåra utredningen.
Det finns risk för att den misstänkte ska förmå någon annan att skapa, gömma
eller förstöra bevis. Det skulle försvåra utredningen.

Gemensam vistelse Tillåts X Tillåts inte

Skäl till restriktion Det finns risk för att den misstänkte och andra förhörspersoner kommer att
anpassa sina uppgifter efter varandra på ett oriktigt sätt om de får ha kontakt.
Det skulle försvåra utredningen.
Det finns risk för att den misstänkte, direkt eller genom någon annan, ska
påverka vittnen eller andra förhörspersoner att inte lämna riktiga uppgifter.
Det skulle försvåra utredningen.
Det finns risk för att den misstänkte, genom en annan intagen, ska påverka
vittnen eller andra förhörspersoner att inte lämna riktiga uppgifter. Det skulle
försvåra utredningen.
Det finns risk för att den misstänkte ska förmå någon annan att skapa, gömma
eller förstöra bevis. Det skulle försvåra utredningen.

Följa nyhetsmedia X Tillåts Tillåts inte

Inneha tidskrifter mm X Tillåts Tillåts inte

Ange dessa uppgifter vid kontakt med myndigheten

Postadress Gatuadress Telefon E-post

Box 674 Kungsgatan 10 010-562 71 50 registrator.ak-uddevalla@aklagare.se
45124  UDDEVALLA

Telefax

010-562 71 51

BESLUT Sida

Åklagarområde Väst Handling 16
Åklagarkammaren i Uddevalla Ärende AM-136457-20
Kammaråklagare Carina Gustafsson 2020-09-26 18:24 Handläggare 407A-

1(2)Beslut, anhållande kvarstår, 2020-09-28 14:50   diarienr: 5000-K1175411-20
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Ta emot besök Tillåts X Prövning

Skäl till restriktion Det finns risk för att den misstänkte och andra förhörspersoner kommer att
anpassa sina uppgifter efter varandra på ett oriktigt sätt om de får ha kontakt.
Det skulle försvåra utredningen.
Det finns risk för att den misstänkte, direkt eller genom någon annan, ska
påverka vittnen eller andra förhörspersoner att inte lämna riktiga uppgifter.
Det skulle försvåra utredningen.
Det finns risk för att den misstänkte ska förmå någon annan att skapa, gömma
eller förstöra bevis. Det skulle försvåra utredningen.

Elektronisk
kommunikation

Tillåts X Prövning

Skäl till restriktion Det finns risk för att den misstänkte och andra förhörspersoner kommer att
anpassa sina uppgifter efter varandra på ett oriktigt sätt om de får ha kontakt.
Det skulle försvåra utredningen.
Det finns risk för att den misstänkte, direkt eller genom någon annan, ska
påverka vittnen eller andra förhörspersoner att inte lämna riktiga uppgifter.
Det skulle försvåra utredningen.
Det finns risk för att den misstänkte ska förmå någon annan att skapa, gömma
eller förstöra bevis. Det skulle försvåra utredningen.

Försändelser (Brev mm) Tillåts X Prövning

Skäl till restriktion Det finns risk för att den misstänkte och andra förhörspersoner kommer att
anpassa sina uppgifter efter varandra på ett oriktigt sätt om de får ha kontakt.
Det skulle försvåra utredningen.
Det finns risk för att den misstänkte, direkt eller genom någon annan, ska
påverka vittnen eller andra förhörspersoner att inte lämna riktiga uppgifter.
Det skulle försvåra utredningen.
Det finns risk för att den misstänkte ska förmå någon annan att skapa, gömma
eller förstöra bevis. Det skulle försvåra utredningen.

Undantag från restriktioner:

*Innebörden av de olika restriktionerna finns beskrivna i 6 kap. 2 § häkteslagen (2010:611).
Du kan vid en häktningsförhandling begära rättens prövning av åklagarens beslut om restriktioner.

BESLUT/
MOTIVERING/
KOMPL
UPPGIFTER

Underrättelse om anhållningsbeslutet lämnas till Erik
Angelsiöö, grova brott Skövde. Beslutet med restriktioner och
skälen för dessa överförs för att skrivas ut och överlämnas till
den anhållne.

BESLUT Sida

Åklagarområde Väst Handling 16
Åklagarkammaren i Uddevalla Ärende AM-136457-20
Kammaråklagare Carina Gustafsson 2020-09-26 18:24 Handläggare 407A-

2(2)Beslut, anhållande kvarstår, 2020-09-28 14:50   diarienr: 5000-K1175411-20
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Bilaga
Häktningsyrkande har avslagits

Bilaga till Frihetsberövande 2020-09-28 14:50, diarienr 5000-K1175411-20
Beskrivning

Anhållandet har hävts



Häktningsyrkande har avslagits, 2020-09-28 14:50   diarienr: 5000-K1175411-20
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Enhet

Polisregion Väst, Utredningsjour 1 PO Fyrbodal

Protokoll över
husrannsakan

Husrannsakan i Pb LBT752

Signerat av

Jonas Carlberg
Signerat datum

2020-09-26

Diarienummer

5000-K1175411-20
Aktuell status

Verkställd
Misstänkt person

Magnusson, Knut Arne

Grunduppgifter för tvångsmedlet
Plats för verkställan

LBT752 ,  LV 2206 i höjd med Nybacka, oklart om
det är Edsviken ,  Nybacka, Edsviken ,  Bengtsfors

Datum och tid för verkställighet

2020-09-25 14:20

Husrannsakan sker hos misstänkt

Ja
Personen hos vilken husrannsakan gjordes var närvarande

Nej
Beslutat av

Carlberg, Jonas
Verkställt av

Norrman, Hillevi
Hansson, Robert

Ändamål med åtgärden

• Utröna omständigheter som kan ha betydelse för
utredning om brott

• Eftersökande av föremål som är underkastad be-
slag

Brott

5011  -  Ringa narkotikabrott

Omfattning/direktiv

Eftersöka narkotika i bilen eller annat som har betydelse för brottet.
Övriga närvarande vid åtgärden

Övriga uppgifter om verkställighet

Beslag BG117891-1, 2

Beslag

Nej

Åtgärder
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Enhet

Polisregion Väst, Utredningsjour 1 PO Fyrbodal

Protokoll över
husrannsakan

Husrannsakan i Pb LBT752

Signerat av

Jonas Carlberg
Signerat datum

2020-09-26

Diarienummer

5000-K1175411-20

Underrättelser m.m.

Händelse Utfört av Datum

Beslut fattat av Jonas Carlberg. Jonas Carlberg 2020-09-26 11:18

Signerat Jonas Carlberg 2020-09-26 11:26

Verkställd av Hillevi Norrman och Robert Hansson den
2020-09-25 14:20.

Jonas Carlberg 2020-09-26 11:26

Signerad Jonas Carlberg 2020-09-26 11:26
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Verkställande enhet

Polisregion Väst, Utrednings-
sektion 1 PO Fyrbodal
Handläggande enhet

Polisregion Väst, Grova brott
1 PO Skaraborg

Beslagsprotokoll

2020-5000-BG117891

Signerat av

Signerat datum

Diarienummer

5000-K1175411-20

Misstänkt person

Magnusson, Knut Arne, 19440113-5738
Plats för verkställan

Polisen Trollhättan ,  Polisen Trollhättan,
Klintvägen 2 ,  Trollhättan

Datum och klockslag för verkställighet

2020-09-25 16:20

Beslutat av

Carlsson, Gittan
Verkställt av

Lindqvist, Erik
Ändamål med åtgärden

• Kan antagas ha betydelse för utredningen av
brott

Brott

5011  -  Narkotikastrafflagen, bruk

Domstol för överklagan

Vänersborgs tingsrätt
Beslag taget från

Magnusson, Knut Arne

Föremålspunkter

2020-5000-BG117891-1
Mobiltelefon ( 1 st)

Platsbeskrivning

Misstänkt hade den på sig.
Status

Utlämnad
Anspråkstagare

1 st.
Fabrikat : Huawei

Anteckningar: I ett svart fodral
2020-5000-BG117891-2
Mobiltelefon ( 1 st)

Platsbeskrivning

Togs från misstänkt.
Status

Utlämnad
Anspråkstagare

1 st.
Fabrikat : Huawei

Anteckningar: Utan skydd
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Verkställande enhet

Polisregion Väst, Utrednings-
jour 1 PO Fyrbodal
Handläggande enhet

Polisregion Väst, Grova brott
1 PO Skaraborg

Beslagsprotokoll
LBT752 Kia Venga silver

2020-5000-BG118620

Signerat av

Signerat datum

Diarienummer

5000-K1175411-20

Misstänkt person

Magnusson, Knut Arne, 19440113-5738
Plats för verkställan

Nybacka ,  Nybacka, Ängebo 1 ,  Bengtsfors
Datum och klockslag för verkställighet

2020-09-27 13:30
Beslutat av

Budell, Rebecca
Verkställt av

Eliasson, Mattias
Lindblom, Carl-Anton

Ändamål med åtgärden

• Kan antagas ha betydelse för utredningen av
brott

Brott

0329  -  Försök till mord

Domstol för överklagan

Vänersborgs tingsrätt
Beslag taget från

Magnusson, Knut Arne

Föremålspunkter

2020-5000-BG118620-1
Personbil ( 1 st)

Platsbeskrivning

Anträffades på adressen utanför
verkstaden

Status

Utlämnad

Anspråkstagare

1 st.
Typ av skylt : Normal svensk skylt Registreringsnummer : LBT752

Tillgripen : Nej Fabrikat/modell : Kia Venga
Färg : Silver Efterlyst i EF : Nej
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Bilaga - Skäligen misstänkt

Enhet

Polisregion Väst, Grova brott 1 PO Skaraborg
Diarienr

5000-K1175411-20
Skäligen misstänkt person

Magnusson, Knut Arne
Identifierad

Ja
Kontrollsätt

Körkort (svenskt)

Personnr

19440113-5738
Kommentar

Misstankeuppgift

Rubricering Händelse inträffad
2020-09-25 14:00 - 2020-09-25 14:10

Brottskod(Misstanke)

Brottsplatsadress

Torpet, Håboda 1
Områdeskod

0405330060
Brottsmisstankenr

POD50-BM2020-1014603651-52
Diarienr

5000-K1175411-20
Status

FU/Utredning pågår
Brottskod

0357
Brottsbeskrivning

Misshandel
Delgiven information om förenklad delgivning vid ett personligt möte genom att skriftlig information överlämnats

    -  -   
Underrättelse om misstanke

    -  -  
Beslutsdatum misstankebeslut

2020-09-25
Beslutsfattare misstankebeslut

Kleinert, Ola

Misstankeuppgift

Rubricering Händelse inträffad
2020-09-25 14:00 - 2020-09-25 14:10

Brottskod(Misstanke)

Brottsplatsadress

Torpet, Håboda 1
Områdeskod

0405330060
Brottsmisstankenr

POD50-BM2020-1014604697-5J
Diarienr

5000-K1175411-20
Status

FU/Utredning pågår
Brottskod

0329
Brottsbeskrivning

Försök till mord
Delgiven information om förenklad delgivning vid ett personligt möte genom att skriftlig information överlämnats

    -  -   
Underrättelse om misstanke

    -  -  
Beslutsdatum misstankebeslut

2020-09-25
Beslutsfattare misstankebeslut

Kleinert, Ola
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Personalia och dagsbotsuppgift

Utskriftsdatum

2020-12-17
Namn

Magnusson, Knut Arne
Personnummer

19440113-5738
Tilltalsnamn Kallas för Öknamn Kön

Man
Födelseförsamling

Bäcke
Födelselän Födelseort utland

Medborgarskap

Sverige 
Hemvistland Telefonnr

Adress

Ängebo Högen 10

666 91  Bengtsfors

Folkbokföringsort

Bengtsfors
Senast kontrollerad mot folkbokföring

2020-11-19
Föräldrars/Vårdnadshavares namn och adress (beträffande den som inte fyllt 20 år)

Utbildning

Yrke / Titel

Arbetsgivare Telefonnr

      
Anställning (nuvarande och tidigare)

Arbetsförhet och hälsotillstånd

Kompletterande uppgifter

Uppgiven inkomst

Försörjningsplikt

Förmögenhet

Bidrag

Pension 110000:-/år
Hemmavarande barn under 18 år

Skulder

40000

Kontroll utförd

Taxerad inkomst

112700
Taxeringsår

2020
Taxeringskontroll utförd av Datum

2020-12-17



Underrättelse/Delgivning jml RB 23:18a

Enhet

Polisregion Väst, Grova brott 1 PO Skaraborg
Ärende

Diarienr

5000-K1175411-20
Handläggare

Angelsiöö, Erik
Gärning

Försök till mord

Berörd person

Personnr

19440113-5738
Efternamn

Magnusson
Förnamn

Knut Arne
Underrättelse utsänd

2020-11-27
Yttrande senast

2020-12-15
Underrättelse slutförd

 
Delgiven info. om ev. förenklad delgivning

 
Underrättelsesätt

Vanlig delgivning
Notering

Vänersborg Polisstation. Magnusson fick ett exemplar av utredningen för att läsa igenom och

återkomma kring ev erinran.

Resultat av underrättelsen/delgivningen

Ej erinran

Försvarare

Namn

Thomas Ört
Underrättelse utsänd

 
Yttrande senast

2020-12-07
Underrättelse slutförd

2020-11-27
Underrättelsesätt

Vanlig delgivning
Notering

Advokat Ört fick ett exemplar av utredningen på Vänersborg Polisstation.

Resultat av underrättelsen/delgivningen

Ej erinran


